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W staje o  4.30. Nie m a jej 12 godzin  w dom u. 

O b iad  przygotow uje dzień  wcześniej. Tak 

w ygląda dzień Lidii C zechak, k tó ra  od  

7 m iesięcy pracu je  jako  zastępca  dyrektora 

W ielkopolskiego O d d z ia łu  R egionalnego 

A R iM R  w P oznaniu . O prócz  tego jest ra d n ą  

m iejską i aktyw ną działaczką  P iS-u. Niewiele 

jej zabrak ło , aby zo sta ła  posłanką.

► CZY ŻAŁUJE, ZE NIE ZASIADA 
W ŁAWACH NA WIEJSKIEJ?

► DLACZEGO NIE JEZDZI VOLVO?
► GDZIE SPĘDZIŁA WAKACJE?
► JAK WAŻNY W JEJ ŻYCIU JEST BÓG?
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Anita Włodarczyk 
wśród rawickich 
kibiców R a w i c z  w i t a

r->i ‘

■

Powitali mistrzynię 
na lotnisku

Wielką fetę na warszaw
skim  lo tn isk u  zgo tow ali 
kibice pow racającej z Rio 
mistrzyni olimpijskiej i re- 
kordzistce świata w rzucie 
miotem Anicie Włodarczyk. 
W tłumie fanów i dziennika
rzy najliczniejsza i najbar
dziej kolorowa była grupa 
raw iczan, przedstaw icieli 
jej rodzinnego miasta.

O prócz wiwatów uści
sków i bukietów kwiatów, 
m istrzyn i o trz y m a ła  od 
m ieszkańców  gm iny R a
wicz niecodzienny prezent 
- piosenkę o złotej Anicie, 
która została napisana przez 
kibiców w drodze do War
szawy. - Tego, co tu  się dzieje, 
nie spodziewałam się - powie
działa wzruszona mistrzyni

i podziękowała rawiczanom.
- Szczególnie za  to, że m nie  
w spieraliście i za  to  p iękn e  
przyw itanie na lotnisku.

W stolicy  na  pow ró t 
Anity z olim piady czekała 
prawie pięćdziesięciooso- 
bowa delegacja z Rawicza
- bu rm istrz  m iasta  i jego  
zastępca, radni, młodzież 
z klubów sportow ych, ro 
dz ina  A nity i oczyw iście 
przedstawiciel „Życia R a
wicza”.

M ieszkańcy R aw icza 
b ędą  m ogli pow itać  m i
strzynię o lim pijską w jej 
ro d z in n y m  m ieśc ie  ju ż  
15 w rześnia. N a ten te r
m in  z a p la n o w a n y  je s t  
C am p Lekkoatletyczny z jej 
udziałem . (GH)

Ile zarobiła 
Anita Włodarczyk 
na złotym 
medalu?

1 2 0  t y s .  z ł
nagroda od Polskiego 
Komitetu Olimpijskiego

1 0 0  t y s . z f
premia od firmy 4F 
(producenta odzieży 
sportowej i sponsora 
Polskiego Związku 
Lekkiej Atletyki)

6 4 , 4  t y s .  z ł
premia od ministerstwa 
sportu

2 . 5 0 0  z ł
gwarantowana emery
tura (jeśli sportowiec 
ukończył 40 lat, zakoń
czył karierę sportową 
i mieszka w Polsce lub 
w jednym z krajów UE)

» ■
1. Olivia 2. Ale urwał 3. Dożynki 4. Kolizja 5. Zderzenie

-
Wieczorek w  Jarocinie. powiatowe: w  Jarocinie. na skrzyżowa-

TOP ■ wygrała Tir kontra Będzie znany Jest korek niu. Dwie
l i r w  Koszalinie. laguna. kabaret osoby

j a r o c i ń s k a f f i }
•  Zawsze tam. gdzie Ty

Zaśpiewała
niesamowicie!

[WIDEO] i koncerty 
disco

w  szpitalu

INTERNAUCI KOMENTUJĄ j a r o c i n s k a f S }
"  Zawsze tam. gdzie Ty

Są oferty, będzie łącznik 
na ul. Bema. Cn na to 
mieszkańcy?
Po tym, gdy dwa miesiące temu pojawił się pomysł 
na budowę łącznika ul. Wrocławskiej przez Bema, 
Śródmiejską i Wojska Polskiego, zaczęta się dyskusja
czy taka inwestycja ma sens.

~  W ., świetny pomysł z tym  
łącznikiem. t
~  xxc Ludzie są na tak dla ścież
ki rowerowe nie zrobią łącznik 
z ul. Żerkowską
— Ala Droga taka jest potrzeb
na, ale tuż pod blokiem gdzie 
od lat panował bezruch i spokój 
na pewno oburzy - co zrozumia
le - tamtejszych mieszkańców. 
Łącznik jednak rozkorkowałby 
i u łatw ił coraz trudniejszą ko
munikację w Jarocinie.
— rrrtttyyy A ja chce obwodnice 
do Ostrowa, bo przez Pleszew 
za daleko. Chciałbym  w  linii
prostej............... i do Wrześni też.
~  Neron Pewnie ze łącznik jest 
potrzebny, by nie objeżdżać kil
koma osiedlowym i uliczkam i 
w  celu dostania się do 1 1 .Daw
no to powinno być zrobione.Za 
ten pom ysł Adam  otrzym uje  
szóstkę.
~  m ieszkaniec Łącznik W ro
cławskiej z Bema będzie ok tyl
ko żeby wychodził naprzeciw
ko wjazdu do Aldi, a nie obok 
idealne połączenie Kościuszki, 
Węglowej z Wojska Polskiego. 
Można zrobić ewentualnie roz
gałęzienie do Śródmiejskiej jeśli

to jest jedyny warunek budowy 
ronda na wysokości Lukoila. Ale 
odcinek równolegle biegnący do 
Wrocławskiej przez osiedle to 
strata pieniędzy.
~  andrzej U l. w Jarocinie są 
tak zatkane przez samochody 
że łączniki i nowe ul. są po
trzebne będzie można omijać  
zatłoczenia na ul.Wrocławskiej 
.Dąbrowskiego i skrzyżowanie 
koło szw alni abo samochody 
przejeżdżają przez osiedle bu
dować !!
~  Kalkulator Wciąż nie wiem , 
w którym miejscu łącznik będzie 
dochodzić do nowej obwodnicy. 
Na razie kończy śię na Wojska 
Polskiego koło Aldiego, do no
wej obwodnicy stamtąd jeszcze 
daleko.
— chory pom ysł Duże rondo 
przy „Jarkonie" i Wrocławska 
sam a się odkorku je .Łączn ik  
nie jest aż tak  potrzebny,jak  
się próbuje sugerować.Powinni 
o tym zdecydować mieszkań
cy,którzy będą uszczęśliwieni 
sąsiedztw em  tego „genialne- 
go’’rozwiązania.Z tego,co widać 
na film ie,mieszkańcy niewiele 
wiedza o przyszłym łączniku.

* zachowano oryginalną pisownię

Przyjechał dźwig. 
Dzieje sią w ruinach 
kościoła św. Ducha
~  małpa Świetnie wyglądałoby 
szklane zadaszenie z pięknym  
podświetleniem ruin ;)
~  Robert Kaźmierczak Tak wła
śnie będzie. W  tym  tygodniu 
zostanie założony przezroczy
sty dach, a wkrótce pojawi się 
również podświetlenie.
— G.P. pam iętając jak urzędo
wi poszło uruchomienie syre
ny na rocznicę Powstania W ar
szawskiego to z uwagą należy 
obserw ow ać „d łubanie” przy 
czym kolw iek  bardziej skom 
p likow anym  niż długopisem  
w kartce papieru :-)
~  Tom super inicjatywa,gratu

lacje dla pomysłodawców ( . . . )  
~  M ielniczuk Brawo Adam, że 
ten syf parkowy wreszcie upo
rządkujesz jak  należy.
— kkkkkkk racja, przyda się raz 
a porządnie o to zadbać
— Zenek Bardzo się cieszę ten 
kościółek powinien mieć jedną  
mszę w  niedzielę.
~  johny Drogi gość jesteś dla 
gminy panie Kaźmierczak! Naj
pierw 5 MLN na spichlerz żebyś 
m iał gdzie się napić piwa ze 
swoimi kolegami a teraz jeszcze 
jakaś modernizacja ruin kościo
ła . N ie wspom nę o kinie dla 
małżonki za grosze .

* zachowano oryginalną pisownię

SONDA j a r o c i ń s k a ^ }
■  Zawsze tam gdzie Ty

Podoba Ci sio pomysł
zaostrzenia kar dla pijanych 
i odurzonych kierowców?
02% 7% 1%
ZDECYDOWANIE ZDECYDOWANIE NIE WIEM

^  (oddano 76 głosów)
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J A R A C Z E W O ► ŻERKÓW

P o p r a w i l i  w j a z d ,  m a j ą  

p o m y s ł  n a  t a r g o w i s k o
Utwardzoną drogą mogli wjechać na 

plac przy boisku w Jaraczewie uczest
nicy dożynek gm inno-pow iatow ych 
w Jaraczewie. Nowa nawierzchnia - jak 
tłumaczy gmina - jest tymczasowym 
rozwiązaniem. - Utwardziliśmy ten wjazd 
destruktem pozyskanym z innych prac  
drogowych - wyjaśnia Olga Kaczmarek, 
sekretarz gminy. - Zmusiły nas do tego 
ostatnie intensywne opady, które spowo
dowały, że piasek był wymywany i spływał 
do studzienek zatykając je  - dodaje.

Dzięki temu rozwiązaniu woda lepiej 
odpływa, nie jest też niszczony wjazd, 
a przy okazji mieszkańcy mogli łatwiej 
dostać się na tymczasowy parking stwo
rzony na potrzeby dożynek. - M am y po
mysł, co dalej zrobić z tym terenem. Cze
kamy na uruchomienie środków unijnych.
Już kiedyś mówiliśmy, że planujemy na tym 
placu obok boiska zrobić targowisko. Trud
no jednak w tym momencie powiedzieć, czy 
dojdzie to do skutku. Na razie czekamy na 
rozpoczęcie konkursu, w ramach którego 
spróbujemy zdobyć unijne dofinansowanie 
na modernizację tego terenu - wyjaśnia 
sekretarz. (seb)

► JAROCIŃSKI BUDŻET OBYWATELSKI DLA OSIEDLI 2017

Festyny, kino plenerowe i... parada psów

Tak obecnie wygląda wjazd przy budynku OSP Jaraczewo

Osiedlowa parada psów - to chyba najory
ginalniejszy pomysł zgłoszony przez miesz
kańców Jarocina w ramach przyszłorocznego 
budżetu obywatelskiego.

W sumie przedstawiciele 15 jarocińskich 
osiedli zgłosili 41 zadań w ramach przyszło
rocznego Jarocińskiego Budżetu Obywatel
skiego. Najdroższe oszacowano na ponad 80 
tys. zł. Wśród pomysłów przeważają festyny 
i pikniki - jest ich w sumie 7 w różnych czę
ściach miasta z różnymi programami. Są też 
zadania związane z przebudową istniejącej 
infrastruktury - chodnika, utwardzeniem te

renu czy budową - sali spotkań, oświetlenia 
ulicznego lub terenu rekreacyjnego.

Wśród najbardziej oryginalnych pomysłów 
znalazło się kino plenerowe - to propozycja 
Stowarzyszenia Jarocin XXI, zakup traktorka 
ogrodowego (Zdzisław Witczak, os. Tumi- 
daj) i absolutna nowość - festyn rodzinny 
z osiedlową paradą psów. Tę ostatnią zgłosiła 
mieszkanka osiedla Polna.

W magistracie trwa „weryfikacja mery
toryczna i urealnienie kosztów” zgłoszonych 
zadań. - Po tym ja k  urzędnicy zweryfikują pro
jekty, na ich temat będą mogli wypowiedzieć się

mieszkaricy jarocińskich osiedli podczas spotkań, 
które odbędą się między 12 a 23 września. W  tym 
etapie JBO 2017 na każdym z osiedli odbędzie 
się zebranie, podczas którego projektodawcy 
przedstawią mieszkańcom swoje pomysły - infor
muje Urząd Miejski w Jarocinie. - D la autora 
wniosku będzie to okazja do promocji pomysłu. 
Po prezentacji nastąpi dyskusja mieszkańców na 
temat projektu, w czasie której zgromadzeni będą 
mogli zaproponować zmiany.

Głosowanie na konkretne projekty odbędzie 
się między 3 a 16 października. Listę pomysłów 
znajdziesz na stronie miasta. (nba)

Tańsza 
zamiatarka, 
bliżej do 
serwisu

Burmistrz Żerkowa Jacek Jędrasz- 
czyk po powrocie z wyjazdu studyjnego 
do Hiszpanii zapowiedział, że pierwszą 
z decyzji będzie zakup zamiatarki na 
potrzeby gospodarki komunalnej, aby 
łatwiej było utrzymywać czystość na te
renie gminy.

W wyniku przeprowadzonego postę
powania wybrano ofertę złożoną przez 
Firmę Handlowo-Usługową „Damian” 
z Zakrzewa. Zaproponowana cena brutto 
wyniosła 146.370 zł. Druga z ofert, którą 
zgłosiła Techniczno-Handlowa Obsługa 
Rolnictwa „Toral” z Gostynia była wyższa 
o blisko dwadzieścia tysięcy (165.927 zł 
brutto). Przy wyborze ważna była też od
ległość od serwisu. Do Zakrzewa wynosi 
ona 15 km, a do Gostynia - 50,5 km.

(Is)

► NOWE MIASTO

Czekają 
na nowych 
sołtysów

O wyborach szefów dwóch wiosek - 
Wolicy Pustej i Stramnic będą rozmawiać 
na czwartkowej komisji nowomiejscy 
radni.

Nie wiadomo, jak rozstrzygnięty zo
stanie problem braku sołtysa w Wolicy 
Pustej - osoba, która pełniła tę funkcję 
zrezygnowała, a żaden nowy kandydat 
się nie zgłosił. Bytć może wójt wyznaczy 
jednego z mieszkańców do kierowania 
wioską.

W Stramnicach wybory mają się od
być 17 października. W Wolicy Pustej 
-jeszcze nie ustalono.

(akf)

► ŻERKÓW

Grzelak wygrał z JLA
Dwie oferty wpłynęły na ogtoszo- 

ny przez Gminny Zespół Ekonomicz- 
no-Administracyjny Szkół w Żer
kowie konkurs na dowozy uczniów 
szkół podstawowych w Żerkowie, 
Komorzu Przybysławskim, Chrzanie, 
Dobieszczyźnic oraz Gimnazjum 
w Żerkowie w nowym roku szkolnym 
2016/2017. Pierwszą złożyły Jaro
cińskie Linie Autobusowe, a drugą 
- Usługi Transportowe Eugeniusz 
Grzelak Roman Grzelak. Miejscowe 
konsorcjum wygrało, mimo że czas

podstawienia pojazdu zastępczego 
miało dłuższy w porównaniu z JLA.

Dowozy będą odbywały się 
jednocześnie trzema autobusami 
z minimum 55, 52 i 50 miejscami 
siedzącymi, jednym z 20 miejscami 
siedzącymi oraz 8-osobowym bu- 
sem. Szacunkowa ilość kilometrów 
na wszystkich trasach w roku szkol
nym 2016/2017 wynosi ok. 115.000 
km. Dowozami objętych jest 280 
uczniów gimnazjum i 631 ze szkół 
podstawowych. <is)

► Usługi Transportowe Eugeniusz Grzelak Roman Grzelak
Stawka za trasy przewozu 4 autobusami z minimum 55, 52, 50 miejscami 
siedzącymi (wraz z opiekunem) - 3,78 zt za jeden kilometr (stawka brutto) 
Stawka za 1 km trasy przewozu autobusem z 20 miejscami - 2,76 zł 
Stawka za 1 km trasy przewozu busem z 8 miejscami - 2,55 zł 
Czas podstawienia pojazdu zastępczego - 5 minut.

► Jarocińskie Linie Autobusowe
Stawka za 1 km trasy przewozu 4 autobusami - 4,00 zł 
Stawka za 1 km trasy przewozu autobusem z 20 miejscami - 2,70 zł 
Stawka za 1 km trasy przewozu busem z 8 miejscami - 2,48 zł 
Czas podstawienia pojazdu zastępczego - 3 minuty

O G Ł O S Z E N I E

z a d z w o ń  i z a p y ta j  o  s zc ze g ó ły : 6 9 6 -0 1 4 -9 0 2 ,  6 6 0 -7 3 4 -4 2 1  
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WIEŚCI
KRYMINALNE
J Jechał z prawie 3 praniam i
2, 9 promila alkoholu stwierdzono w  organizmie Micha
ła K. z gm. Jaraczewo. Kompletnie pijanego kierowcę 
seata skontrolowano na ul. Szkolnej w  Noskowie 14 
sierpnia o godz. 14.45.

1  Fordem na podwójnym gazie .
1,6 promila alkoholu miat w  organizmie Marcin K. 
z powiatu jarocińskiego. Nietrzeźwego kierowcę forda 
fiesty policja sprawdziła na ul. Brodowskiej w  Środzie 
Wielkopolskiej 16 sierpnia o godz. 6 .40 . Mężczyźnie 
zatrzymano prawo jazdy za popełnione przestępstwo, 
a sprawa trafi do sądu.

J Wymusiła pierwszeństwo, 
straciła prawo jazdy

Dwie osoby ucierpiały w  wypadku, który wydarzył się 
18 sierpnia na skrzyżowaniu ul. Dąbrowskiego i Ko
ściuszki w  Jarocinie. Do zdarzenia doszło tuż przed 
2 2 .00 . - Mieszkanka pow iatu poznańskiego jadąca  
nissanem ulicą Szubianki n ie zastosowała się do 
znaku ustąp pierwszeństwa przejazdu, wjechała na 
skrzyżowanie z ulicą Dąbrowskiego, gdzie doprowa
dziła do zderzenia z jadącym prawidłowo peugeotem, 
w którym podróżowały dwie osoby - relacjonuje mł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w  Jarocinie. Kierująca i pasażerka 
trafiły do szpitala.
Policja zakwalifikowała wstępnie zdarzenie jako wy
padek drogowy. Kierujący byli trzeźwi. Kobiecie pro
wadzącej nissana policja zatrzymała prawo jazdy.

J Balotem uszkodził ogrodzenie
17 sierpnia w  Wojciechowie (gm. Jaraczewo) miesz
kaniec gminy jadący ciągnikiem rolniczym z przycze
pą załadowaną balotami, jednym z nich zahaczył 
i uszkodził ogrodzenie posesji. Traktorzysta byt trzeźwy, 
ale za nieostrożną jazdę został ukarany mandatem.

]  Koizje z mandatami
• Na dachu zakończyła jazdę mieszkanka powiatu 
gryfickiego Do zdarzenia doszło w  niedzielę na krajowej 
„1 1 "  w  Kotlinie. Jak ustaliła policja, kierująca peu
geotem 307  wpadła w  poślizg, a następnie zjechała 
do przydrożnego rowu, po czym dachowała. Kobietę 
ukarano mandatem.
• 21 sierpnia na ul. Poznańskiej w  Jarocinie miesz
kaniec powiatu wrzesińskiego jadący motocyklem 
z pasażerką nie dostosował prędkości do warunków 
ruchu, w pad ł w  poślizg, po czym położył motor. 
Podróżujący doznali niegroźnych otarć naskórka. 
Motocyklistę ukarano mandatem.
• W piątek na ul. Poznańskiej w  Jarocinie miesz
kanka gm. Jarocin cofając toyotą uderzyła w  zapar
kowanego volkswagena. Kobietę ukarano mandatem.
• Tego samego dnia w *Dąbrow ie, m ieszkanka 
powiatu ostrowskiego jadąc motorowerem nie do
stosowała prędkości do warunków panujących na 
drodze, doprowadziła do przewrócenia się jednośla
du. W wyniku zdarzenia obrażeń doznała pasażerka 
pojazdu - mieszkanka powiatu krotoszyńskiego. Dla 
kierującej nieostrożna jazda zakończyła się rńandatem.
• 19 sierpnia na ul. Jarocińskiej w  Jaraczewie 
kierujący fordem fiestą uderzył w ty ł ciągnika rolni
czego. Za spowodowanie kolizji mieszkaniec powiatu

_ gostyńskiego został ukarany mandatem.
• 17 sierpnia dnia na ul. Wojska Polskiego w  Jaro
cinie - na wysokości stacji Lukoil - kierująca fordem ka 
nie ustąpiła pierwszeństwa przejazdu i doprowadziła 
do zderzenia z alfą romeo. Sprawczyni kraksy - miesz
kanka gminy Jarocin - została ukarana mandatem.
• Również w  środę na ul. Wojska Polskiego w Jaro
cinie kierująca volkswagenem passatem nieprawidłowo 
omijała inny pojazd i zderzyła się z volkswagepem 
polo, którym jechała mieszkanka powiatu bydgoskie
go. Za spowodowanie zdarzenia jarociniankę ukarano 
mandatem.
• 16 sierpnia na ul. Św. Ducha w  Jarocinie kierujący 
peugeotem nie zachował bezpiecznego odstępu za 
pojazdem poprzedzającym i w jechał w  ty ł chryslera. 
Sprawcę ukarano mandatem.
• Tak samo zakończyła się kolizja w  Witaszycach 
16 sierpnia. Jak ustaliła policja, kierujący renaultem 
obywatel Ukrainy nie zachował bezpiecznego odstępu 
i kiedy kierujący toyotą zahamował przed sygnalizacją, 
obcokrajowiec swoim autem wjechał w  tył osobówki.
• 14 sierpnia na drodze Żerków - Raszewy - na 
wysokości stacji paliw - mieszkanka gm. Żerków kie
rująca audi doprowadziła do zderzenia z citroenem. 
Kobietę za spowodowanie zdarzenia ukarano man
datem. Dodatkowo odpowie za kierowanie pojazdem 
po użyciu alkoholu. W  jej organizmie stwierdzono 0,2 
promila.
• 16 sierpnia w  Wyszkach kierujący scanią z po
w ia tu  sochaczewskiego z nieustalonych przyczyn 
zjechał ze swojego pasa mchu i uszkodził 18 przęseł 
oddzielających chodnik od jezdni. Mężczyznę ukarano 
mandatem.

(era)

Zgwatcif 20-latkę 
w  swoim mieszkaniu
J  4 8 - l a t e k  z  p o w i a t u  j a r o c i ń s k i e g o  j e s t  p o d e j r z e w a n y  o  z g w a ł c e n i e  2 0 - l e t n i e j  k o b ie t y .  M ę ż c z y z n a  
p r z y z n a ł  s ię  d o  w in y .  P o s t a n o w i e n i e m  j a r o c i ń s k i e g o  s ą d u  t r a f i ł  d o  a r e s z t u .

D o p rze s tęp s tw a  do sz ło  
w mieszkaniu mężczyzny na tere
nie gminy Jarocin w nocy z 13 na 
14 sierpnia. Jak ustaliła jarocińska 
prokuratura, 48-letni mieszkaniec 
powiatu jarocińskiego jest podej
rzewany o doprowadzenie prze
mocą do obcowania płciowego 
20-letniej Wielkopolanki zamiesz
kałej poza powiatem jarocińskim.

- Pokrzywdzona została przeba
dana przez lekarza, nie stwierdzo
no u niej obrażeń ciała. Od ofiary 
i podejrzanego pobrano biologiczny 
materiał porównawczy do dalszych 
badań. W  dalszym postępowaniu 
prokurator planuje przeprowadzić 
kolejne czynności dowodowe, w tym 
złożyć wniosek o przesłuchanie po
krzywdzonej przez sąd oraz uzyskać 
opinie biegłych w dziedzinie psychia
trii oraz seksuologii - po przepro
wadzeniu specjalistycznych badań

Art. 197. § 1. Kto 
przemocą, groźbą 

bezpraw ną lub 
podstępem  doprow adza  

inną osobę do 
obcowania płciowego, 

podlega karze 
pozbaw ienia wolności 

od la t 2 do 12.

mężczyzny - relacjonuje prokurator 
Marcin Kubiak, rzecznik prasowy 
Prokuratury Okręgowej w Ostro
wie Wielkopolskim.

Organy ścigania o sprawie 
poinformowała pokrzywdzona. 
Składając zeznania na policji ogra
niczyła się do wskazania najważ
niejszych faktów i dowodów opisa
nego czynu. - Zgodnie z przepisem 
art. 185c kpk, w sprawach o prze
stępstwo m.in. z art. 197  § 1 kk, 
szczegółowe przesłuchanie pokrzyw
dzonego w charakterze świadka prze
prowadza sąd na posiedzeniu, stąd 
też prokurator formułować będzie 
w tej mierze stosowny wniosek - za
znacza prokurator.

48-latek podczas przesłucha
nia przyznał się do popełnienia 
zarzuconego mu czynu i jak in
formuje prokurator, złożył wyja
śnienia spójne z dotychczasowymi

ustaleniami.
Prokurator wnioskował o tym

czasowe aresztowanie mężczyzny. 
Sąd w Jarocinie postanowił, że 
48-latek trafi na miesiąc za kratki. 
- Sąd decydując o zastosowaniu izo
lacyjnego środka zapobiegawczego 
wziął pod uwagę m.in. przesłankę 
grożącej surowej kary - dodaje Mar
cin Kubiak. Mężczyźnie grozi od 
2 do 12 lat pozbawienia wolności. 
Wcześniej nie był karany.

Ze względu na' dobro ofiary 
prokuratora na temat zdarzenia 
nie udziela więcej informacji. Nie 
podaje, jakie relacje łączyły ofiarę 
i sprawcę ani, czy kobieta dobro
wolnie znalazła się w mieszkaniu 
mężczyzny. Nie wiadomo, jak 
długo się znali, gdzie się poznali, 
czy znajomość zawarli za pomocą 
internetu.

(era)

W ia t a  s p ł o n ę ł a ,  

d o m  b y ł  z a g r o ż o n y
Pięć zastępów straży po

żarnej skierowano do ga
szenia pożaru w Twardowie 
(gm. Kotlin)

W ogniu stanęła wiata 
przy budynku jednorodzin
nym. Do akcji gaśniczej wy
siano pięć zastępów straży 
pożarnej, bo zagrożony był 
dom i sąsiadujący budynek

gospodarczy. - Po ugaszeniu 
pożaru ratownicy przeszukali 
pomieszczenia z równocze
snym przewietrzaniem i od
dymianiem. Z  budynku wy
niesiono nadpalone elementy 
i dogaszano na zewnątrz. 
Całość pogorzeliska wiaty 
dogaszono - informuje ml. 
ogn. Hubert Kanafa, dyżur

ny operacyjny Państwowej 
Straży Pożarnej w Jarocinie.

Przypuszczalną przyczy
ną pożaru było zwarcie w li
nii napowietrznej doprowa
dzającej energię elektryczną 
do budynku. Przyłącze znaj
dowało się na elewacji bu
dynku, w miejscu, w którym 
pOWStał pożar. (era)

Uderzyt w  porsche i uciekł, 
miat ponad 3 promile

W poniedziałek o godz. 7.50 policja Powiatowej Policji w Jarocinie. Dzięki nu- 
otrzymała zgłoszenie o kolizji w Sierszewie merom rejestracyjnym, które zapamiętała 
(gm. Żerków) na drodze Kotlin - Sucha, pokrzywdzona, .policjanci szybko ustalili 
- Mieszkaniec gminy Pleszew, znajdujący się uciekiniera.
w stanie nietrzeźwości, kierując wlkswagenem ' Zatrzymali go w miejscu zamieszkania.
passatem nie zachował należytej ostrożności Mirosław M. miał 3,1 promila alkoholu. 
w czasie cofania i uderzył w przód stojącego Mężczyzna został przewieziony do poli- 
samochodu porsche, w którym znajdowała cyjnej izby zatrzymań w Jarocinie, a po 
się kierująca. Sprawca oddalił się z miejsca wytrzeźwieniu usłyszał zarzut kierowania 
zdarzenia - relacjonuje mł. asp. Agniesz- pojazdem pod wpływem alkoholu, 
ka Zaworska, rzecznik prasowy Komendy (era)

Poszukiwany przez policję, 
wpadł przez piwo

Prawie 3 prom ile miał 
w o rgan izm ie K onrad  Z. 
z Jarocina, który kradł alko
hol w Nowym Mieście.

W środę wieczorem średz- 
ka policja otrzymała zgłosze
nie, że w jednym ze sklepów 
spożywczych w Nowym Mie
ście skradziono piwo. Jego

właściciel ujął złodzieja na 
gorącym uczynku. Okazało 
się, że sprawcą był Konrad Z. 
z Jarocina. W jego organizmie 
funkcjonariusze stwierdzili 
prawie 3 promile alkoholu. 
W czasie wykonywania czyn
ności okazało się, że mężczy
zna jest poszukiwany przez

policję w celu ustalenia miejsca 
pobytu.

Kiedy jarocinianin wy
trzeźwiał, został przesłuchany 
i odebrano od niego oświad
czenie, gdzie przebywa, po 
czym opuścił policyjną izbę 
zatrzymań.

Policja nadal 
poszukuje 
zaginionego 
1 S-latka

Po ponad 3 miesiącach od zaginię
cia nadal nie ma przełomu w poszuki
waniach 18-latkaze Śmiełowa. Patryk 
Boruta wyszedł z domu 8 maja i nadal 
nie wrócił. Kiedy matka zgłosiła zagi
nięcie na policję, zorganizowano po
szukiwania w terenie: przećzesywario 
lasy i okoliczne pustostany. Mimo sze
roko zakrojonych poszuldwań, nadal 
nie natrafiono na żaden ślad, który 
mógłby pomóc w ustaleniu miejsca 
pobytu 18-latka.

Czy ma pani jakieś informacje 
odnośnie Patryka?

Nie mam żadnych.
Jak sobie pani radzi?
Minęły już ponad 3 miesiące. 

Niedługo będą cztery. Jest mi bardzo 
ciężko, ale co mogę zrobić. Muszę się 
trzymać, bo mam jeszcze pozostałe 
dzieci. Płaczę po nocach.

Czy zgłosiła pani sprawę do ITA
KI?

Nie.
Co pani zdaniem mogło stać się 

z synem?
Nie mam pojęcia. Różne myśli 

przychodzą mi do głowy. Koledzy 
syna też nic nie wiedzą. (Ptacz)

Czy kontaktowała się pani z in
nymi rodzicami, którym zaginęły 
również dzieci?

Nie. Nie mam nawet takiej moż
liwości, bo nie mam internetu.

Co pani chciałaby powiedzieć 
synowi?

Patryk odezwij się, że żyjesz. 
Dopóki się nie odezwie, to człowiek 
ma różne myśli.

Rozmawiała 
ELŻBIETA RZEPCZYK

(era)

http://www.jarocinska.pl
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S p r a w d z a j ą  d e k l a r a c j e  

ś m i e c i o w e
J  T r w a  w e r y f i k a c j a  d a n y c h  z a w a r t y c h  w  d e k l a r a c j a c h  d o t y c z ą c y c h  o d b i o r u  o d p a d ó w  k o m u n a l n y c h .  

• U r z ę d n i c y  s p r a w d z a j ą ,  c z y  j a r o c i n i a c y  p ł a c ą  z a  w s z y s t k ic h  d o m o w n i k ó w .

- Deklaracje weryfikujemy pod 
kątem liczby osób zameldowanych 
z liczbą osób w nich zgłoszonych 
- informuje Weronika Banaszak 
z Wydziału Rozwoju jaroc iń 
skiego magistratu. Jako pierwsi 
zostaną sprawdzeni mieszkań
cy nieruchomości na osiedlach 
700-lecia i Mikołaja Kopernika 
w Jarocinie.

Składanie deklaracji o wyso
kości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi rozpo
częło się w 2013 roku. Miesz
kańcy decydowali wówczas, czy 
będą oddawali odpady segrego
wane, czy niesegregowane oraz 
zgłaszali liczbę osób, które za
mieszkują nieruchom ość. Na 
tej podstawie ustalona została 
miesięczna wysokość tzw. „opła
ty śmieciowej”. - Jeśli podane 
w deklaracjach informacje uległy 
zmianie, czyli zmniejszyła się bądź 
zwiększyła liczba osób w gospodar
stwie domowym lub sposób odda

wania odpadów np. z selektywnego 
na nieselektywny, mieszkańcy są 
zobowiązani do zgłoszenia tego 
w Urzędzie Miejskim w Jarocinie
- tłumaczy Weronika Banaszak. 
Zgodnie z ustawą o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach 
na złożenie korekty deklaracji 
mieszkańcy mają 14 dni od mo
mentu zaistnienia zmian.

Jeśli liczba osób zameldo
wanych będzie inna niż liczba 
zgłoszonych w deklaracji, pra
cownicy urzędu będą dzwonić do 
właścicieli nieruchomości, zęby 
wyjaśnić różnice. - Z  mieszkań
cami będziemy się kontaktować 
telefonicznie, a  w przypadku bra
ku odpowiedzi zostaną wysłane 
pisemne wezwania do wyjaśnień
- mówi urzędniczka. W razie nie- 
złożenia wyjaśnień pracownicy 
m agistratu rozpoczną postę
powanie o ustalenie wysokości 
opłaty.

(seb)

danych zaw artych w  deklaracjach o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadam i kom unalnym i oraz składania  

korekt deklaracji udzie la ją  pracow nicy jarocińskiego urzędu  
od poniedziałku do piątku, od 8 .0 0  do 1 6 .0 0  pod nr tel. 

(6 2 )  7 4 9  9 5  6 0  lub osobiście - 1 piętro, pokój nr 4 5 .

Jakie kary grożą za nieaktu
alne dane w deklaracjach?

Nie ma kar. Jeżeli mieszkaniec 
zgłosi urodzenie dziecka np. po 
roku, musi wyrównać zaległości. 
Jeśli zrobi to niezwłocznie po zło
żeniu korekty deklaracji, nie będą 
naliczane odsetki.

Przypuśćmy, że zmarł mi czło
nek rodziny, nie zgłosiłem tego od 
razu i mam nadpłatę. Otrzymam  
zwrot pieniędzy?

U rząd nie ma m ożliwości 
zwrócenia pieniędzy. Działa tutaj 
interpretacja ministerstwa środo
wiska, która wskazuje, że w takim 
przypadku nie powstaje nadpłata, 
jeżeli mieszkaniec nie zgłosił śmier
ci członka rodziny w ciągu 14 dni 
od zgonu.

Co z właścicielami nierucho
mości, których dzieci studiują? 
W  jaki sposób mają je ująć w de
klaracji?

Jeżeli studenci dzienni miesz
kają poza miejscem zameldowania,

czyli np. w Poznaniu, nie uiszcza
ją  opłaty za śmieci. W przypadku 
kiedy student wraca na wakacje do 
domu, w tym momencie powinna 
zostać złożona korekta deklaracji 
wskazująca o jedną osobę więcej 
i za nią powinna być wówczas uisz
czana opłata. Natomiast przed jego 
powrotem na studia w następnym 
roku akademickim musi być złożo
na kolejna korekta ujmująca tego 
studenta ze wskazaniem, że jest 
na studiach, czyli poza miejscem 
zameldowania.

Mieszkańcy będą musieli oso
biście stawić się w urzędzie, żeby 
dokonać korekty?

Mamy deklaracje w systemie 
i widzimy, ile mieszkańcy zadekla
rowali nam osób. W przypadku, 
kiedy mamy w ewidencji ludności, 
że zameldowanych jest 9 osób, 
a w deklaracji zostały' podane trzy, 
brakuje nam sześciu osób i wtedy 
dzwonimy, pytamy, co się dzieje 
z tymi osobami. Jeżeli dostaniemy

odpowiedź, że np. są to studenci 
lub mieszkają za granicami kraju, 
uzupełniamy dane.

Co jeśli mieszkaniec nie od
bierze telefonu?

Będziem y wysyłać p ism a 
z prośbą o stawienie się w urzę
dzie i złożenie stosownych korekt 
deklaracji.

Czy sprawdzanie deklaracji 
ma coś wspólnego z montowa
niem chipów w pojemnikach na 
śmieci?

Nie. Jest to osobna akcja po
legająca na weryfikacji ilości osób 
zgłaszanych przez mieszkańców. 
Ludzie niestety czasem zapomi
nają, że trzeba zgłosić urodzenie 
dziecka bądź informację, że ktoś 
się do nich wprowadził i stąd są 
te różnice, które trzeba wyjaśnić.

Akcja weryfikowania danych 
w deklaracjach będzie podejmo
wana w kolejnych latach?

Myślę, że będziemy w przyszło
ści ją  powtarzać, żeby mieć pełną

i aktualną bazę danych mieszkań
ców.

Czyli, jak dobrze rozumiem, 
akcja nie jest skierowana przeciw
ko mieszkańcom i nie jest próbą 
ich ukarania za brak wprowadza
nia aktualizacji.

Oczywiście, że nie. Nie mamy 
na celu nikogo karać. Chcemy mieć 
aktualną bazę i wpływy, które będą 
odpowiadać rzeczywistej liczbie 
mieszkańców.

Nie chcemy, żeby nasze działa
nia spotkały się z negatywnym od
zewem. To jest kwestia weryfikacji 
ilości osób. Ci, którzy mają złożoną 
prawidłową deklarację, w żaden 
sposób nie będą sprawdzani.

Czy urząd szacuje, ile stracił 
na nieaktualnych deklaracjach?

W tej chwili nie mamy takich 
danych, ale myślę, że po zakończe
niu akcji weryfikującej będziemy 
mieli takie dane.

Rozmawiał 
SEBASTIAN MATYSZCZAK

INTERWENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń... (6 2 ) 3 3 2  2 0  3 3  Q )

Nie mogą zabrać pieniędzy uboższym  
rodzinom  na 5 0 0 +

Kolejna kontrowersja pojawiła się w związ
ku z Programem 500+. „Proszę o interwencję 
w sprawie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecz
nej w Jaraczewie. Ograniczono środki pieniężne 
dla rodzin uboższych. Prawdopodobnie pieniądze 
z programu zapomóg społecznych zostały pobrane 
na Program 5 0 0 + "  - czytamy w piśmie przysła

nym do redakcji.
Kierownik GO PS-u Bernadeta Sołtysiak 

stanowczo dementuje te rewelacje. - Chcę poin
formować, że GOPS w Jaraczewie nie ograniczył 
wypłat świadczeń społecznych w ramach ustawy 
z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej. 
Tym bardziej nie przekazał jakichkolwiek środków

na inny cel, tj. program Rodzina 5 0 0 +  - podkreśla 
szefowa pomocy społecznej. - Nadmieniam, że 
nasza jednostka nie jest kompetentna, by przeka
zywać jedne środki finansowe na wypłaty innych 
zasiłków. Są to różne zadania finansowane z różnych 
źródeł, więc nie ma takiej możliwości - dodaje.

(seb)

► JAROCIN

Podstawówka 
z gimnazjum, 
czyli kolejny 
zespół szkól

Podstawówka i gimnazjum zo
staną połączone? „Złagodzi to skutki 
zmian w oświacie” - mówi wicebur
mistrz Robert Kaźmierczak.

„Burmistrz Jarocina zaproponu
je  radzie miejskiej połączenie z dniem
1 września 2017  roku Szkoły Podsta
wowej n r 2 w Jarocinie i Gimnazjum  
n r 1 w Jarocinie w Zespół Szkół nr
2 w Jarocinie. ” - czytamy w piśmie 
przesłanym przez magistrat.

Jak tłum aczą urzędnicy, jest to 
spowodowane planowaną reformą 
systemu oświaty, pzyli stopniowym 
wygaszaniem gimnazjów i przywró
ceniem 8-klasowej szkoły podstawo
wej. - Połączenie odrębnych placówek 
w zespól w okresie przejściowym złagodzi 
skutki zmian i uporządkuje sytuację 
kadrową nauczycieli - wyjaśnia Robert 
Kaźmierczak, zastępca burmistrza.

Z danych przedstawianych przez 
jarociński urząd wynika, że obecnie 
w podstawówce nr 2 część uczniów 
zaczyna lekcje w godzinach po łu
dniowych, a w tym samym czasie 
w gimnazjum nr 1 są klasy, które 
świecą pustkami. - Stworzenie szkoły 
powszechnej ośmioklasowej wjmdynku 
„dwójki" spowodowałoby zwiększenie 
liczby uczniów, a co za tym idzie - wię
cej dzieci musiałoby rozpoczynać lekcje 
w godzinach południowych - podkreśla 
Bożena Kubacka, dyrektor wydziału 
oświaty jarocińskiego magistratu.

Nowa organizacja pracy obu pla
cówek ma spowodować, że wszyst
kie dzieci rozpoczną lekcje o 8.00. 
- Prawdopodobnie w budynku „dwójki ” 
uczyć się będą uczniowie klas I - IV  gdyż 
z zapowiedzi ministra edukacji wynika, 
że edukacja wczesnoszkolna zamiast 
3-letniej będzie 4-letnia. Uczttiowie klas 
V -V ll l  mieliby zajęcia w budynkach 
obecnego gimnazjum - dodaje dyrektor 
Kubacka.

Jeśli fuzja dojdzie do skutku, zo
stanie rozpisany konkurs na nowego 
dyrektora, który ma się odbyć na prze
łomie lutego i marca przyszłego roku. 
Będą mogli w nim wystartować do
tychczasowi szefowie obu szkół. Jego 
formuła będzie otwarta, co oznacza, 
że wszyscy chętni będą mogli przy
słuchiwać się koncepcjom działania 
nowej placówki zaproponowanym  
przez kandydatów.

Na razie nie wiadomo, czy ktokol
wiek z nauczycieli lub kadry zarządza
jącej straci pracę. - Dzisiaj absolutnie 
nie podejmuję się odpowiedzi na to py
tanie. Nasze działania m ają na celu 
uniknięcie redukcji zatrudnienia, ale nie 

jestem w stanie zapewnić, że dla wszyst
kich będzie etat. Przede wszystkim decy
zje kadrowe będzie podejmował dyrektor 
zespołu szkół - wyjaśnia Kaźmierczak.

W ciągu najbliższych dni z projek- 
tem.uchwały dotyczącym utworzenia 
zespołu szkół zapoznają się związki 
zawodowe, rady pedagogiczne obu 
placówek oraz rady rodziców. Rada 
miejska będzie obradow ać nad tą 
uchwałą pod koniec września.

Jak zastrzegają urzędnicy, zespól 
szkół powstanie tylko w przypadku 
pozytywnej opinii kuratora oświaty. 
Dopiero wtedy uchwałę o powołaniu 
od 1 września 2017 roku Zespołu 
Szkół nr 2 w Jarocinie rozpatrzy rada 
miejska.

(seb)
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► R o zm o w a z LIDIĄ CZECHAK - zastępcą dyrektora W ie lko po lsk iego  O ddziału  R egionalnego AR iM R w  Poznaniu, działaczką PiS-u, radną Rady M iejskiej Jarocina

■ Niektórzy pam iętają panią jako  
ekspedientkę w sklepie papierniczym 
w Jarocinie. Czy wtedy miata już pani 
aspiracje polityczne?
Czy pamiętają.. Nie wiem... Minęło 
20 lat! Po ukończeniu liceum ogólno
kształcącego dostałam  się na studia 
prawnicze i podjęłam pracę w sklepie 
papierniczym u mojej przyszłej teścio
wej. Przejęłam go na własny rachunek, 
jak mama mojego męża zrezygnowała 
z jego prowadzenia. Mój sklep dość 
dobrze funkcjonował, ale właściciel 
pasażu zdecydował się sprzedać obiekt 
i podobnie jak inni handlowcy zakoń
czyłam działalność. Miło wspominam 
ten okres w życiu i, co ważne, udawało 
mi się wtedy zarobić na studia. O poli
tyce wtedy nie myślałam, choć zawsze 
byłam osobą, która lubiła działać... 
Byłam zawsze przewodniczącą klasy, 
przyboczną w ZHP, działałam w wielu 
organizacjach.
■ Jak wyglądała pani droga zawo
dowa po zakończeniu działalności 
gospodarczej?
W czasie studiów, będąc starostą grupy, 
poznałam aktualnego ministra sprawie
dliwości Zbigniewa Ziobro. Zachęcił 
mnie do zorganizowania spotkań na 
uczelni, w czasie których lobbowaliśmy 
za otwarciem zawodów prawniczych. 
Bardzo zaangażowałam się w tę dzia
łalność. W międzyczasie wstąpiłam 
do powołanych w Jarocinie struktur 
Prawa i Sprawiedliwości. Moją pracę 
dostrzegły władze wojewódzkie partii, 
po czym zaproponowały mi zatrud
nienie w biurze posła, a później euro- 
posła M artina Libickiego. Zostałam 
dyrektorem biura pana posła i wtedy 
rozpoczęła się moja działalność poli
tyczna. Reprezentowałam pana posła 
na zewnątrz, pisałam różne interpe
lacje, udzielałam bezpłatnych porad 
prawnych. Początkowo pracowałam 
w Poznaniu, a potem w filii w Jarocinie. 
W tym samym okresie dokształcałam 
się, zawsze lubiłam się uczyć... Skoń
czyłam dwa kierunki studiów pody
plomowych: zarządzenie kadrami oraz 
integrację europejską - rozwój obszarów 
wiejskich. Wiedza zdobyta na tych kie
runkach bardzo przydaje mi się w pracy 
zawodowej.
■ Nie żałuje pani, że nie została po
słem?
Trochę tak! Na pewno byłoby to speł
nienie moich ambicji politycznych. Dla 
każdego człowieka z aspiracjami poli
tycznymi jednym z celów kariery poli
tycznej jest zdobycie mandatu i zaufa
nia wyborców. Jestem osobą, która dość 
wysoko wyznacza, sobie poprzeczkę. 
Staram się osiągnąć swój cel, ale z po
korą zawsze patrzę na wynik kolejnych 
wyborów, widocznie na tę chwilę mam 
inne zadanie do wykonania.
■ Tak niewiele brakowało, aby pani 
zdobyła mandat. Ma pani żal do sta
rosty Bartosza Walczaka, że wystar
tował? Gdyby głosy się nie podzieliły, 
byłaby pani posłanką?
Nie wiem do końca, jakby to było. Cie
szę się, że dzięki naszej rywalizacji lista 
Prawa i Sprawiedliwości była bardzo 
mocna. Na pewno start Bartka... zmo
tywował mnie do walki o wynik, miałam 
żal tylko o to, że wystawiamy osobę, 
która wstąpiła do nas zaraz przed wy
borami. Silna motywacja i wsparcie 
przyjaciół z Prawa i Sprawiedliwości, 
z którymi jestem od 2004 r., zachęciły 
mnie do walki o mandat. Dzięki temu 
uzyskałam bardzo dobry wynik, najlep
szy w naszym powiecie. Objechałam 
prawie wszystkie okoliczne gminy oraz 
wioski i co najważniejsze - spotkałam 
się z bardzo miłym przyjęciem. Myślę, 
że Bartek zebra! głosy zwolenników 
Ziemi Jarocińskiej, którzy niekoniecznie 
zagłosowaliby na mnie. Dla listy była

■ m _________________
Pod koniec stycznia została zastępcą dyre* 
Regionalnego ARiMR w Poznaniu

Lidia Czechak (pierwsza z prawej) na sp°' 
i innymi działaczami PiS-u

to dobra decyzja - dla Jarocina nie. 
W małych miastach nie ma miejsca na 
podział głosów.
■ Liczy pani, że może jednak zostanie 
posłanką, bo np. Joanna Lichocka 
obejmie stanowisko prezesa TVP?
Dość twardo stąpam po ziemi i uwa
żam, że ten mandat jest na razie w sferze 
marzeń. Jeżeli uda mi się zasiąść w ła
wach poselskich, to będzie wspaniale, 
jeżeli nie - będę walczyła dalej. Bardzo 
dobrze realizuję się jako zastępca dyrek-

O d  c z a s u  k ie d y  
p r a c u ję  w  P o z n a n iu ,  
w  g a le r i i  b y ła m  r a z  
i  t a k  n a p r a w d ę  n a  
w y p r z e d a ż a c h  d la  
d z ie c i.

tora Wielkopolskiego Oddziału Regio
nalnego ARiMR w Poznaniu, tworzymy 
bardzo dobry zespół, pracę traktuję jak 
służbę dla rolnictwa.
■ Z zawodu jest pani prawnikiem, 
ale związała się pani z rolnictwem. 
Tak. Pracuję w administracji rolniczej. 
Na stanowisku kierowniczym trzeba 
łączyć przepisy prawne z wiedzą rol
niczą. Myślę, że mam dobry kontakt 
z rolnikami i instytucjami rolniczymi. 
Odnalazłam swoje miejsce łącząc prawo 
- jestem doktorantką prawa rolnego - 
z rolnictwem. Stanowisko, które aktu
alnie mam zaszczyt pełnić wymaga po
łączenia wiedzy z tych dwóch dziedzin.

■ Kto zaproponował pani posadę za
stępy dyrektora ARiMR w Poznaniu?
Trudno wskazać konkretną osobę. Byt 
to jakiś naturalny oddźwięk w środo
wisku PiS-u. W naszym środowisku 
kojarzona jestem jako specjalista ds. 
rolniczych z dobrym doświadczeniem 
i kierunkowym wykształceniem.
■ Czyli to było za zasługi dla PiS-u? 
Przede wszystkim o moim wyborze 
zdecydowało doświadczenie, a dopiero 
później przynależność partyjna. Pre
zesowi naszej agencji zależało, aby 
szefowie poszczególnych oddziałów 
byli ludźmi wykształconymi i z do 
świadczeniem. Przy mianowaniu na 
to stanowisko nie bez 'znaczenia był 
fakt, że 10 lat pracowałam na kierowni
czym stanowisku w Biurze Powiatowym 
ARiMR w Jarocinie. Gdybym nie miała 
tego doświadczenia, to raczej nie mia
łabym szans na stanowisko, które aktu
alnie zajmuję. To, że jestem członkiem 
PiS-u miało wpływ, ale na pewno nie 
decydujący, bo np. mój dyrektor główny, 
który nie jest członkiem PiS-u, został 
nim, bo jest świetnym fachowcem. Je
steśmy największą agencją płatniczą 
w Europie, to bardzo odpowiedzialne 
stanowiska.
■ Jakie są pani obowiązki w oddziale 
regionalnym agencji, iloma osobami 
pani zarządza?
Oddział regionalny liczy 936 etatów. 
Nadzomję pracę ponad 600 osób, które 
pracują w biurach powiatowych. Je
stem bezpośrednim przełożonym dla 
wszystkich kierowników biur powia
towych. Kieruję również biurem O d
działu Regionalnego ARiMR, które jest 
odpowiedzialne za całą infrastrukturę 
agencji: najem, kupno budynków, sieć

informatyczną i zamówienia publiczne.
■ Odwiedziła pani wszystkie biura 
powiatowe?
Wszystkich jeszcze nie. Ale w większości 
byłam jeszcze jako kierownik BP w Ja
rocinie. Teraz przeważnie do powiatów 
jeżdżę na różnego rodżaju interwencje, 
np. kończy się umowa najmu i trzeba 
renegocjować nową czy rozwiązanie 
sytuacji problematycznej.
■ Które funkcjonuje najlepiej?
Biuro Powiatowe w Kępnie. Z osta
ło wyróżnione przez prezesa agencji 
jako biuro, które priorytetowo realizuje 
powierzone zadania. Bardzo szybko 
zrealizowało kampanię 2015 r. Dzięki 
temu rolnicy bardzo szybko otrzymali 
dopłaty bezpośrednie. Mamy różnego 
rodzaju wewnętrzne rankingi i zawsze 
Kępno wypada bardzo dobrze. Myślę, 
że wynika to z bardzo dobrego doboru 
kadry. Od momentu kiedy przejęłam 
obowiązki zastępcy dyrektora, staram 
się tak zorganizować pracę biur powia
towych, aby tworzyły zespół i wzajemnie 
wspierały się w realizacji zadań.
■ Jak w tej ocenie wypada Jarocin? 
Jarocin jest w pierwszej dziesiątce. Ni
gdy nie byliśmy pierwsi, ale mamy tu 
bardzo dobry zespól pracowników.
■ Czy Jarocin może liczyć na taryfę 
ulgową?
Staram się być sprawiedliwa, ale mam 
sentyment do tego biura i ludzi tu pra
cujących.
■ Agencja jest upolityczniona. Nie 
obawia się pani, że kiedy PiS przegra 
wybory, to straci pani stanowisko?
Liczę się z tym. W momencie, kiedy ktoś 
decyduje się na pracę w administracji 
rządowej czy samorządowej musi mieć 
świadomość, że przy zmianie władzy

zmieni się kierownictwo poszczegól' 
nych agencji. Nie jestem osobą, która 
jest przywiązana do stołka. Staram się 
podnosić swoje kwalifikacje. Mam na- j 
dzieję, że poradzę sobie na rynku pracy- 
Miałam kilka innych ofert, ale dlatego* : 
że bardzo lubiłam swoją dotychczasową j 
pracę, zdecydowałam się na dojazdy do | 
Poznania. Jest tylko jeden mały minus, j 
że czas pracy wydłuża się często do 12 
godzin. Uważam, że należy podejmować 
nowe wyzwania.
■ Od 2 5  stycznia dojeżdża pani do PO' 
znania. Jak musiała pani, jako matka 
małych dzieci, przeorganizować swoje 
życie? Ile czasu jest pani poza domem’
W opiece nad dziećmi bardzo dużo po* 
maga mi mąż, który prowadzi własną 
działalność gospodarczą i jego czas j 
pracy jest bardziej elastyczny. Prac? , 
rozpoczynam o godz. 7.00, a z Jaro- I 
cina wyjeżdżam o 5.20. Dlatego też

To, ż e  je s t e m  
c z ło n k ie m  P iS - u ,  
m i a ł o  w p ły w , a le  

n a  p e w n o  n ie  
d e c y d u ją c y , b o  
d y r e k t o r  n ie  j e s t  
c z ło n k ie m  P iS - u .

mąż budzi 9-letniego Stasia i 4-letnieg° 
Tomka, szykuje ich i odwozi do szko
ły i przedszkola. Za co serdecznie nu1 
dziękuję. Zawsze też mogę liczyć na 
moich rodziców, którzy chętnie zajmują
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! Prezesem Jarosławem Kaczyńskim

SN wnukami. Zdarza się, że zabieram 
dokumenty i pracuję wieczorem, kiedy 
dzieci położę spać. Czasami do pólno- 
cy wykonuję jeszcze jakieś obowiązki
zawodowe.
; To niewiele czasu pani śpi.
lak bywa. Wstaję o 4.30. Śpię po 4-5 
§°dzin. Zawsze byłam osobą dość zor
ganizowaną. Kiedy miałam mniej pracy 
zawodowej, to bardziej angażowałam się 
w Pracę społeczną. Ale od niej nie można 
Uc'cc, bo są komisje, sesje, spotkania 
'  mieszkańcami. Staram się to wszystko 
^konywać najlepiej jak potrafię. Jestem 
°dpowiedzialna i bardzo stanowczo 
P°dchodzę do wykonywanej funkcji 
radnej. Lubię wszystko wiedzieć, dużo 
Pytam.... koleżanki i koledzy w radzie 
smieją się. że jakbym nic przychodziła 
na komisje byłyby dużo krótsze.

5 rano wyjechała pani z domu, 
Prosto z pracy przyjechała do redak- 
CP' Jest 1 7 .3 0 , kto dzisiaj przygotuje
obiad?
°biad jest zrobiony. Bardzo często przy
gotowuję go wieczorem dnia poprzed- 
mego, lubię gotować, przygotowywanie
Posiłków nie jest więc dla mnie proble
mem. Wyjeżdżam z Poznania po 15.00, 

Przed 17.00 jestem w Jarocinie, 
ojazdy trochę czasu zajmują. Trzeba 

o nadrobić i później iść spać. 
b finansowo opłaca się dojeżdżać do
•̂znania?

m°rąc pod uwagę stosunek wynagro- 
Zenia do obowiązków - nie. Ale jak 

^Pom niałam wcześniej to część mojego 
oświadczenia zawodowego i życiowe

go- Nigdy nie narzekam, cieszę się z tego 
Co mam. Na początku była to niewielka 
różnica w wysokości wynagrodzenia. 
eraz po podwyżce zarabiam  trochę

więcej niż w Jarocinie.
■ Może pani zdradzić wysokość swo
jej pensji?
Nie możemy ujawniać swoich zarobków.
■ Będzie w oświadczeniu majątkowym.
Tak. Tylko w oświadczeniu oprócz wyna
grodzenia brutto wykazujemy „trzynast
kę” i świadczenia z funduszu socjalnego. 
Nie jestem osobą, która jest zachłanna 
na pieniądze. Starcza mi to co mam.
■ Odnośnie dojazdów do Poznania, 
to jakim samochodem pani dojeżdża? 
Rzadko jadę swoim samochodem. Za
bieram się z koleżanką, która jedzie 
z Ostrowa Wielkopolskiego. Jeździmy 
jej samochodem BMW. Ja nadal mam 
toyotę yaris. Swoim autem jadę, kiedy 
koleżanka ma wolne.
■ Samochód marzeń to?
Volvo XC 60. Podoba mi się to auto, 
ale wiem, że koszty zakupu i utrzyma
nia tego samochodu są dość duże, a ja 
jestem osobą oszczędną. Może kiedyś!
■ Jest pani dobrym kierowcą?
Myślę, że niezłym i ostrożnym. Nie wy
konuję ryzykownych manewrów. Zawsze 
za kierownicą towarzyszy mi myśl, że 
w domu czeka na mnie trójka wspa
niałych chłopaków. Nie dostałam nigdy 
mandatu. Nie lubię za bardzo prowa
dzić, ale wszędzie pojadę. Swoim samo
chodem byłam kilka razy w Warszawie. 
Pojechałam z dziećmi do wrocławskiego 
ZOO. Dużo jeżdżę.
■ Praca zawodowa sprawiła, że mniej 
czasu ma pani na pracę samorządową? 
Staram się to wszystko pogodzić. Zo
stałam wybrana przez ludzi i nie mogę

0 ich zawieść. Przygotowuję się do każdej 
|  komisji i sesji. Nie pasowały mi godziny 
f  posiedzeń komisji statutowej, której by- 
|  lam kiedyś przewodniczącą i dlatego zre- 
ś zygnowalam z udziału w jej pracach, ale
1 była to komisja dodatkowa. Jak jestem 
|  proszona, abym była członkiem komisji 
|  grantowej, branżowej, to kosztem urlopu 
t  nie odmawiam udziału w jej pracach. Na

sesję czy komisję też biorę urlop. Lubię 
pracę samorządową.
■ A propos działalności samorządowej: 
mieszkaniec ul. Malinowskiego pyta, 
kiedy będzie asfalt na jego ulicy, bo 
to pani okręg wyborczy?
Od trzech lat składałam interpelacje 
i wnioski na ul. K. Wielkiego i dopiero 
wybudowali. Akurat ulica tego miesz
kańca jest w zarządzie powiatu. Na 
naszym osiedlu - Tumidaj - są głównie 
ulice, które są drogami powiatowymi 
i ich stan jest najgorszy. A powiat cały 
czas twierdzi, że nie ma środków na 
realizację tych zadań. Trochę mnie to 
dziwi, ponieważ dwóch poprzednich 
starostów: Stanisław Martuzalski i Mi
kołaj Szymczak - jednocześnie aktualny 
wicestarosta i aktualni radni powiatowi 
- są mieszkańcami naszego osiedla, mieli 
większą moc sprawczą do realizacji tych 
inwestycji. Myślałam, że te ulice zosta- 
tją wykonane - tak się jednak nie stało. 
Inni samorządowcy mi dogadują: ty to 
masz ale dobrze, starostowie u ciebie 
mieszkają. A my nawet chodniki przy 
drogach powiatowych robimy z budżetu 
obywatelskiego.
Mamy piękny plac zabaw - najładniej
szy w Jarocinie o wartości 150 tys. zł. 
Chcielibyśmy zmodernizować kolejny. 
Wykonane zostało też boisko sportowe 
dla klubu sportowego Antonio (szatnie, 
trybuny, oplotowanie), zakładamy chod
niki - wszystko z budżetu obywatelskie
go. Myślę, że jak na radną niezwiązaną 
ze stowarzyszeniem Ziemia Jarocińska, 
to można powiedzieć, że coś na tym 
osiedlu zostało zrobione. To zasługa 
aktywności mieszkańców. Do budżetu 
burmistrz wpisał nam też przebudowę 
ulicy Batorego na ciąg pieszo-rowerowy 
i połączenie infrastrukturą naszego osie
dla z Glinkami. Cieszą każde inwestycje, 
dużo jest do zrobienia.

■ Czy ma pani jakieś kobiece słabości, 
np. kupuje buty, torebki?
Nie mam. Niektórzy mówią, że jestem 
bardzo skromna, nie przywiązuję zbyt 
dużej uwagi do obuwia czy torebek. Nie 
mam rzeczy z drogich firm. Lubię rzeczy 
ładne i praktyczne.
■ Nie chodzi pani w sukienkach i spód
nicach.
Bardzo rzadko ubieram suknię lub spód
nicę. Dużo przemieszczam się i szybciej 
wskakuje się do auta w spodniach niż 
ołówkowej spódnicy. Suknie zakładam 
na różnego rodzaju imprezy. W sukni 
w pracy byłam tak naprawdę tylko raz, 
kiedy odbierałam od prezesa w Warsza
wie mianowanie na stanowisko zastępcy 
dyrektora Wielkopolskiego Oddziału 
Regionalnego ARiMR w Poznaniu.
■ Gdzie pani robi zakupy - w Poznaniu 
czy Jarocinie?
Przeważnie w Jarocinie. Mam ulubione 
sklepy. Najczęściej buty kupuję w skle
pie na ul. Wrocławskiej. Jestem osobą, 
która przywiązuje wagę do patriotyzmu

J e s te m  P o lk ą  
i  k a to l ic z k ą .
M y ś lę ,  ż e  ła t w ie j  
ż y je  s ię  lu d z io m ,  
k tó r z y  s ą  b l is k o  
B o g a .

lokalnego i krajowego. Uważam, że po
winniśmy wspierać miejscowych przed
siębiorców. Podobnie bywa z odzieżą. 
Biżuterię robi mi siostra, która jest bar
dzo uzdolniona plastycznie. Otrzymuję 
ją  w prezencie. Od czasu kiedy pracuję 
w Poznaniu, w galerii byłam raz i tak 

. naprawdę na wyprzedażach dla dzieci. 
Mam większą słabość, żeby coś mod
nego kupić dzieciom niż sobie.
K Zgodnie z zasadą patriotyzmu krajo
wego, to wakacje były w kraju? 
Oczywiście, że tak. Cztery dni byliśmy 
nad Morzem Bałtyckim, a pięć na Mazu
rach. Moje dzieci kochają morze, a mąż 
uwielbia Mazury, bo jest żeglarzem.
■ Pani dyrektor, gdzie woli wypoczy
wać?
Nad morzem. Chciałam się trochę po
opalać na plaży, ale pogoda nie była zbyt 
sprzyjająca. Uwielbiam słońce, opalając 
się czytam książki, gazety, dzwonię do 
znajomych, bo na co dzień nie mam na 
to czasu. Mój mąż lubi aktywnie spędzać 
czas i to jest bardzo fajne, bo zabiera 
dzieci, grająw piłkę, idą brzegiem morza, 
a ja w tym czasie odpoczywam na leżaku. 
W tym roku nie było nam to dane, dlate
go nastawiliśmy się na zwiedzanie. Mąż 
przygotowuje się do każdego wyjazdu. 
Wiem, że czaś będę miała wypełniony, 
nawet jak nie będzie pogody.
■ Plany na przyszłość?
Nie wiem. O statnio stwierdziłam, że 
jestem osobą spełnioną i szczęśliwą, 
pomimo że nie zostałam posłanką. Mam 
ustabilizowane życie rodzinne i zawodo
we. Cieszę się, że jestem na tyle zorgani
zowana, że potrafię połączyć obowiąz- 

• ki zawodowe, samorządowe oraz rolę 
mamy i żony. Nawet udaje mi się znaleźć 
czas na udzielenie porad prawnych, ale 
już tylko osobom, które są w trudnej 
sytuacji materialnej. W większości są 
to osoby skierowane przez znajomych 
z Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Po prostu lubię pomagać 
ludziom. To pewnie wynika z moich 
wartości i priorytetów. Jestem Polką 
i katoliczką. Myślę, że łatwiej żyje się 
ludziom, którzy są blisko Boga.

Rozmawiała 
ELŻBIETA RZEPCZYK
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► POWIAT

W przyszłym roku 
dofinansowanie dla 
wszystkich chętnych

Dopłaty do usuwania azbestu 
z budynków mieszkalnych były jed
nym z tematów ostatniego posie
dzenia Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska 
Powiatu Jarociń
skiego. - W  tym 
ro k u  po  ra z  
pierwszy przy
stąpiliśmy do 
udzielania do
tacji w zakresie 
usuwania azbe
stu. Wpłynęło 67 
wniosków. Zgod
nie z przyjętymi za 
sadami, priorytetem było 
usuwanie azbestu z budynków 
mieszkalnych - podkreślił Jarosław 
Szkaradowski, urzędnik starostwa 
powiatowego.

Początkowo przeznaczono na 
dofinansowania 30 tys. zł, ale jesz
cze w trakcie składania wniosków 
zarząd powiatu zwiększył pulę do 
108 tys. zł. - Wwyniku tego możliwe 
było udzielenie dotacji wszystkim, któ
rzy złożyli dokumenty. Na ten moment 
ok. 50 proc. faktur zostało ju ż  rozli
czonych - wyjaśnił Szkaradowski.

Radni Karol Matuszak i Le
szek Bajda zaproponowali, żeby 
w przyszłym roku zarząd powiatu

M a k s y m a ln ie  
3 .0 0 0  z ł m ożna  

b y ło  o trz y m a ć  
w  ram ach  

d o fin a n s o w a n ia

również przeznaczył na dofinanso
wania kwotę, która umożliwiłaby 
zrealizowanie wszystkich prawidło

wo złożonych wniosków. 
Problemem części 
mieszkańców po

wiatu jest składo
wanie odpadów 
azbestow ych 
na terenach 
posesji. Ich 
w y w o ż e n ia  
nie pokrywa

ło tegoroczne 
dofinansowanie, 

ale powiat rozważa 
wsparcie również w tym 

zakresie. - Mnóstwo ludzi do 
nas przychodzi i mówi, że ma gdzieś 
na podwórku jakieś niewielkie ilości 
odpadów azbestowych. ( .. .)  Musimy 
się zastanowić nad rozwiązaniem tego 
problemu. Nie będzie to łatwe, ponie
waż nie możemy dofinansowywać 
czegoś, co nie jest zgodne z prawem
- tłumaczy „Gazecie” Szkaradowski.
- Wiem, że sąsiednie powiaty dotują
sam wywóz odpadów azbestowych, 
które znajdują się na przykład na po
dwórzach. Zanim coś takiego będzie 
możliwe na naszym terenie, najpierw 
zarząd powiatu musi podjąć odpo
wiednią decyzję - dodaje. (seb)

O G Ł O S Z E N I A

Obsługujemy 
województwa:

WIELKOPOLSKIE 
LUBUSKIE 
DOLNOŚLĄSKIE

Bezpiecznie, 
komfortowo i pod adres!
fel. + 4 8  600 133 244  
tel. + 4 8  783 967 111 www.forest-auto-trans.pl

Salon
optyczny

JAROCIN  
ul. W ro c ła w s k a  22  

te l. 62 505 20 46
pn. - pt. 10.00-18.00  

sobota 9.00-13.00  
■

http://www.jarocinska.pl
http://www.forest-auto-trans.pl
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J A R O C I N

Z d e m o n t u j ą  n i e l e g a l n e  „ w i t a c z e "  

i  p o s t a w i ą  n o w e
STANISŁAW MARTUZALSKI
były burm istrz Jarocina, obecnie radny pow iatowy

Pamiętam na pewno, że ustawione za moich 
czasów „witacze" stanęty na fundamentach, które 
były tam od lat. Z perspektywy czasu mogę oce
nić, że w 2 0 1 3  roku zostały wymienione jedne 
na drugie, a dotychczasowy fundament został. 
Jest to ewidentny atak i zemsta nawet na tych 
biednych „pankusiach". A z informacji, jakie 
do mnie docierały z mediów, były one bardzo 
pozytywnie przyjęte nie tylko przez mieszkańców 
Jarocina, ale też przejeżdżających przez nasze 
miasto ludzi. Mam wrażenie, że wszystko, co 
pochodzi nie od rządzącej obecnie ekipy, należy 
zlikwidować.

► Z sondy, którą przeprowadziliśmy w styczniu 
na portalu jarocinska.pl, wynika, że internautom 
najbardziej podoba się logo z irokezem, czyli to, 
które ma zostać zdemontowane.

Dwa znaki promocyjne z nie
aktualnym już logotypem gminy 
(stojące przy drogach wjazdowych 
do Jarocina od strony Cielczy i Wi- 
taszyc) mają zostać zdemontowa
ne. Jak informuje urząd miejski, 
zostały postawione w 2013 roku 
(za kadencji burmistrza Stanisła
wa M artuzalskiego) niezgodnie 
z prawem. „Gm ina nie dokonała 
wymaganego obowiązującymi prze
pisam i zgłoszenia robót staroście

jarocińskiemu ” - czytamy w piśmie 
nadesłanym przez urząd. - Niele
galnie wybudowane i tak musiałyby 
zostać zdemontowane. Spełnienie 
formalności pociągnęłoby za sobą 
kolejne koszty. Jest jeszcze sprawa 
tego, że tam są różni właściciele 
działek, którzy nie wyrażają zgody, 
by coś takiego stało na ich terenie 
- mówi Michał Fijałkowski, sekre
tarz gminy Jarocin.

Inspektor nadzoru budowlane-

4 %
Jarocin - tu  w szystko gra  

2 %

Free.w oln e m iasto  
7 3 %

Jarocin - to  m iasto  brzm i 
3 %

Hasta z logo Spichlerza

go zwrócił się do gminy o przed
stawienie inwentaryzacji i oceny 
technicznej wykonanych robót, ale 
-jak informują urzędnicy - spełnie
nie formalności wygenerowałoby 
kolejne koszty, które musiałaby 
ponieść gmina Jarocin. - N ie zde
cydowaliśmy się na ten krok, po 
nieważ wartość promocyjna tych 
nośników dla jarocińskiego samo
rządu jest ujemna, a dodatkowo 
prezentują one nieaktualny logotyp

oabocia/

7 %
N ajn o w sze logo  

1 %

W szystkie
1 0 %

Żadne z nich
Oddano 466 głosów

- dodaje sekretarz.
Władze zapowiadają, że w nie

dalekiej przyszłości przy drogach 
wjazdowych do Jarocina zostaną 
postawione nowe „witacze” zgodne 
z obowiązującą identyfikacją wizu
alną. - Nie wiem, ile ich powstanie. 
Być może tylko przy wjeździe do m ia
sta od strony Cielczy i Witaszyc, ale 
jest jeszcze za wcześnie, żeby zdecydo
wać o ich liczbie - wyjaśnia Michał 
Fijałkowski. (seb)

► JAROCIN

P r z e s t a w ia ją  la m p y  z e  ś c ie ż k i  r o w e r o w e j
Rozpoczęła sję przebudowa ul. Batorego 

w Jarocinie. Najpierw rozebrano budynek 
świetlicy oraz pomieszczenie gospodarcze 
należące do Polskiego Związku Hodowców 
Gołębi Pocztowych w Jarocinie, a przed długim 
weekendem przestawiano oświetlenie uliczne 
na odcinku od zakładu energetycznego do ul. 
Glinki.

Z dokumentacji przetargowej wynika, że 
lampy stały w miejscu, gdzie wkrótce zostaną 
zbudowane chodnik i ścieżka rowerowa, stąd 
decyzja o ich przesunięciu.

Nowy ciąg pieszo-rowerowy (ok. 360 m)

będzie przedłużeniem tego, który przebiega 
wzdłuż ulicy Jarmarcznej. Dodatkowo zostanie 
przebudowane skrzyżowanie tak, żeby - jak 
czytamy w specyfikacji warunków zamówienia 
- ulice Jarmarczna i Batorego „stanowiły jeden 
ciąg”. W tej chwili obie drogi są przesunięte 
o całą szerokość. Zostaną stworzone także 
m.in. dwa przejścia dla pieszych i rowerzystów 
oraz zatoka autobusowa.

Przetarg wygrała firma Drobud z Jarocina, 
która złożyła ofertę tańszą o niespełna 5 tys. zł 
od tej, którą przedstawił Brukpol ze Strzelec 
Wielkich k. Piasków. (seb)

Gołębnik już zniknął, a przed długim weekendem trwało przestawianie oświetlenia

OFERTY ZŁOŻONE W PRZETARGU ► 5 6 2 .1 2 7 ,3 6  ZŁ - PRD DROBUD ► 5 67 .0 12 ,9 9  ZŁ - PUB BRUKPOL

i  KOTLIN

Odrzucili trzy najtańsze oferty
2.763.810 zł wyda gmina Ko

tlin na budowę kanalizacji w Wy- 
sogotówku i Racendowie. W bu
dżecie było przewidziane na ten 
cel prawie 4,3 min zł.

S a m o rz ą d  K o tlin a  r o z 
strzygnął w minionym tygodniu 
przetarg na realizację inwesty
cji. W rozpisanym przez wójta 
postępowaniu wystartowało 15 
podmiotów. Komisja przetargowa 
odrzuciła ze względów formalnych 
oferty trzech firm. Zdecydowa
ła, ze sieć kanalizacyjną wykona 
PPHU „Juskowiak” Helena Ju- 
skowiak Nowa Wieś.

Realizacja zadania jest prze

widziana na dwa lata. Prace za
czną się w Wysogotówku. Trudno 
powiedzieć, kiedy ruszy budowa.

- Prawdopodobnie po ogłosze
niu rozstrzygnięcia rozpoczną się 
odwołania. Zostały odrzucone trzy 
najtańsze oferty. Jest pięć dni na 
wniesienie odwołania. Do tego czasu 
nie możemy zawrzeć umowy z wyło
nionym wykonawcą - mówi Zdzi
sław Kasprzak z Urzędu Gminy 
w Kotlinie.

Aktualnie gmina Kotlin jest 
skanalizowana w 70«procentach. 
Po zakończeniu inwestycji wskaźnik 
wyniesie 87,6 procenta.

(era)

LICZBY INWESTYCJI 
Racendów
6.241 metrów długość kolektora 
412 metrów przyłączy
Wysogotówek
4.684 metry 
243 metry
4.894 metry - długość kolektora 
grawitacyjnego w obu miejscowościach 
5.331 metrów - długość kolektora 
tłocznego
7 przepompowni

4.294.000 zł - tyle pieniędzy 
zaplanowano w budżecie gminy Kotlin na 
realizację zadań.

t  NOWE MIASTO

Stypendia do połowy września
Nie do 5, a do 15 września przyjęliśmy, że będzie to 5  września, 

będzie m ożna składać wnioski ale planujemy go przesunąć o 10 
o przyznanie stypendiów za wyniki dni - mówi przewodniczący rady, 
w nauce. Waldemar Tomaszewski.

Decyzję w sprawie terminu Pierwsze wnioski już wpłynęły, 
mają podjąć nowomiejscy radni Należy je składać do wójta, 
na najbliższej sesji. - Pierwotnie (akf)

► Lokalny program wspierania edukacji uzdolnionych uczniów zamiesz
kałych na terenie gminy Nowe Miasto ma charakter motywacyjny. Jego 
celem jest docenienie najlepszych, którzy dzięki swojej pracy i zaanga
żowaniu uzyskują wysokie wyniki w nauce (średnia co najmniej 5 ,50). 
Skorzystać z niego będą mogli uczniowie zamieszkali na terenie gminy 
Nowe Miasto i uczęszczający do szkół podstawowych i gimnazjów. W  ra
mach programu przyznawane będą świadczenia pomocy materialnej 
o charakterze motywacyjnym: stypendium oraz nagroda wójta gminy. 
Na roczny fundusz stypendiów i nagród przeznaczono w nowomiej- 
skim budżecie 10 tys. zł.

http://www.jarocinska.pl
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v<< OFERTY Z POWIATOWEGO URZĘDU PRACY W JAROCINIE 
ZGŁOSZONE W OKRESIE OD 16 DO 22 SIERPNIA

Robotnik gospodarczy
ZGO-Nova Sp. z o.o.

Przedstawiciel handlowy
RW. Shine (Jarocin)

Inżynier budowy
RB.H. Marzyński (Jarocin)

Pracownik gospodarczy
Respekt Plus Sp. z o.o. (Witaszyce)

Pracownik produkcji
ZPM „Biernacki” Sp. z o.o. (Golina)

Szwaczka
RH.U. Monika Szóstek (Żemiki)

Malarz, pracownik budowlany
RH.U. Lesz-Bud (teren kraju)

Elektryk budowlany, operator 
koparko-ładowarki, kierowca C+E
RB.H. Marzyński (Jarocin)

Instalator urządzeń sanitarnych, 
robotnik budowlany
Inbud (Jarocin)

Pomocniczy robotnik budowlany
Przedsiębiorstwo Ustugowo- 
Remontowe (Przybystaw)

Operator pilarek do pozyskiwania 
tarcicy
Stanos Sp. z o.o. (Jarocin)

i
Operator dźwigu samojezdnego
Usługi transportu W. Bazelak (Jarocin)

Ślusarz-spawacz
Jar-Drew PRU.H. Sp. z o.o.
Bogdan Sopniewski (Golina)

Magazynier
RB.H. Cegiełka Włodzimierz Gościniak 
(Wilkowyja)

Oprać, (seb)

STAN BEZROBOCIA 
W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 5 do 11 sierpnia

liczba zarejestrowani
bezrobotnych

1.656 59
wyrejestrowani wyrejestrowani,

którzy podjęli pracę

. 34 12
STAN BEZROBOCIA 
W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 5 do 11 sierpnia

liczba zarejestrowani
bezrobotnych

1.636 57
wyrejestrowani wyrejestrowani,

którzy podjęli pracę

39 20
( (dane orientacyjne z PUP Jarocin)

O F E R T Y  P R A C Y

O F E R T Y  P R A C Y

Te
tum ie

POSZUKUJEMY PRACOW NIKÓW  
NA STANOWISKO: 
SPAWACZ

OSOBĘ DO PRAC 
WYKOŃCZENIOWYCH 

KOTŁÓW C.O.
PRACOWNIKA
PRODUKCJI

TeF. 6 2  7 4 0 -3 1 -1 2  ’

H B .
Firma FACH mebel Sp. z o. o. 

i siedzibą w Środzie Wielkopolskiej zatrudni:

WYKFAUHKOWMYCH STOLARZY 
l DOŚWIADCZENIEM

OFERUJEMY ATRAKCYJNE WYNAGRODZENIE 
MOŻLIWOŚĆ DOFINANSOWANIA DOJAZDÓW

e-mail: sekretariat@fachmebel.pl 
tel.: (61) 285 27 08

p r a c o w n i c y

m a g a z y n o w i
Lokalizacja: Sady pod Poznaniem

• Bezpłatny transport do i z pracy
•  Umowa o pracę na pełny etat
•  Premia do 15%
• Obiad za 1 zł

Praca tymczasowa, agencja zatrudnienia (nr licencji 47)

■v randstad

Z a d z w o ń  l u b  w y ś l i j  S M S !

6 05  133 4 6 5

Zatrudnię
sprzątaczkę
z grupą inwalidzką

P raca w  B o rku  W lkp.

Tel. 510 240 252

Z A T R U D N I M Y

o s o b ę
do sprzątania

s a lo n u  s a m o c h o d o w e g o ,  
b iu r, p o m ie s z c z e ń  

s o c ja ln y c h

Salon Fiat Auto- Dutkiewicz 
Jarocin ul Wrocławska 2 2 5  

tel. 6 0 4 -4 1 2 -1 3 2

J A N O
k o n s t r u k c j e  s t a l o w e

poszukujem y
p ra c o w n ik ó w  

na s ta n o w is k a :

•OPERATORA PRZECINARKI 
PLAZMOWEJ CNC 

•SPAWACZY Z UPRAWNIENIAMI
•  ŚLUSARZY
• OPERATORA SUWNICY
•  PRACOWNIKÓW 

BUDOWLANYCH

CV oraz św iadectw a pracy 
prosim y dostarczyć  

do siedziby firm y  
K.S. JA N O  Spółka z o.o., 

ul. Św. Ducha 1 2 0 , 6 3 - 2 0 0  
Jarocin lub wysłać na e-m ail: 

b iu ro @ jan o .c o m .p l

Firma NATOM LOGISTIC 
poszukuje osób na stanowiska:

SPAWACZ
OPERATOR WÓZKA WIDŁOWEGO 
PRACOWNIK PRODUKCYJNY

n a t o m
logistic

M,ejsce pracy-

C5 S S !£ ? a
Oferujemy stałą i stabilną pracą w postępowej firmie, 
moMwodgpnyuałnła do zawodu dopłatę do kosztów dojazdu 
i duże możliwości awansu! Oczywiście umowa o pracę to u nas standard. Do tego 
po okresie próbnym każdy pracownik może liczyć na umowę o pracę na czas nieokreślony.

Oprócz pracy za godziwe wynagrodzenie ważna jest dla nas atmosfera.
W NATOM LOGISTIC stworzyliśmy własną drużynę piłkarską, sponsorujemy 
klub sztuk walki i jeździmy razem na imprezy integracyjne. U nas jest dooobrze ©

Jeżeli „czujesz klimat" produkcji stalowej, posiadasz ogólną wiedzę techniczną 
i wysoką kulturę estetyczną wykonywanej pracy, umiesz spawać lub chcesz się nauczyć 
aplikuj albo powiedz o nas znajomym!

Osoby za in te resow ane prosim y o przes łan ie  CV na adres: b lu ro flm a tom .p l 
lu b o  ko n ta k t osob is ty :

NATOM LOGISTIC SP. Z 0.0. SP.K. 
ul. Śremska 4, 63-041 Chocicza

W  W  W  W  W  W  t e l : + 4 8 6 1 2 8 1 9 1 7 0

^ 4 1 Firm a P.P.H.U. DORJA  
G olina ul. Zakrzew ska

ZATRUDNI:
O S O B Y  D O  P R A C  O G Ó L N O B U D O W L A N Y C H  

I U T R Z Y M A N I A  Z I E L E N I

»  W y m a g a n i a :  p r a w o  j a z d y  k a t .  B 

»  O f e r u j e m y  a t r a k c y j n e  w y n a g r o d z e n i e

Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 5 33 -692 -692  
lub wysłać CV na adres e-mail: pph u-dorja@ w p.p l

63-000 Środa Wlkp. 
ul. S za rych  S ze regów  14 

Z a tru d n i

S P A W A C Z Y
w m etodzie MAG 136

W ym a g a n ia :
• P racow itość  i  sum ienność.
• Zna jom ość rysunku  techn icznego
• D o św iadczen ie  w  spaw an iu  k o n s tm k q i 

O fe ru je m y :
•  N a ja trakcy jn ie jsze  w ynagrodzen ie  w  
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Zainteresowanie nauką w zawodzie 
fryzjera od lat. nie słabnie. I chociaż na 
terenie ziemi jarocińskiej jest blisko 200 
zakładów świadczących usługi fryzjerskie, 
to technikum i szkołę zawodową o profilu 
fryzjerskim kończy około 50 osób rocznie. 
Jacek Dutkiewicz, starszy jarocińskiego 
cechu wyjaśnia, że to jeden z najczęściej 
wybieranych zawodów. - Cieszy się bardzo 
dużym zainteresowaniem. Można powiedzieć, 
że jest moda na ten zawód. Szczerze mówiąc, 
nie wiem, czym to jest podyktowane -  wy
jaśnia szef rzemieślników i zauważa, że 
zakłady fryzjerskie pojawiają się nie tylko 
w miastach. - Ostatnio jeździłem po oko
licznych miejscowościach i w każdej, nawet 
najmniejszej wiosce jest przynajmniej jeden 
zakład fryzjerski. Dziesięć czy piętnaście 
lat temu w takich małych miejscowościach 
nie było fryzjera. Jeździło się do większych 
miasteczek. To pokazuje, że jakieś zapotrze
bowanie na te usługi jest. Większość ludzi 
teraz chodzi do fryzjera, a kiedyś się tak nie 
chodziło. W domu mama ostrzygła dzieci i nie 
musiała nigdzie iść, a dzisiaj one chcą iść 
same. Cena jest przystępna, bo za strzyżenie 
męskie zapłacimy od 10 do 20  złotych i la 
kwota jest, przeliczając na inne artykuły, ja k  
jedna paczka papierosów - informuje Jacek 
Dutkiewicz.

Zauważalną zmianą w salonach jest 
również to, że na wizytę do większości 
z nich należy się umówić. By zostać ob
służonym, nie trzeba spędzać już kilku 
godzin w poczekalni, ale kolejki nie maleją. 
Wystarczy zajrzeć do jarocińskich salonów, 
by zobaczyć, że fryzjerzy mają ciągle pełne 
ręce roboty.

Jak będę duża...
Jarocińscy fryzjerzy mówią o tym, że 

ten zawód wymarzyli sobie już w dzie
ciństwie. - Od dziecka lubiłem bawić się 
włosami, ju ż  w przedszkolu wiedziałem, te  
chcę zostaćfryzjerem, było to jedno z moich 
marzeń. Teraz śmiało wszystkim mówię, 
że się spełniam, bo kocham swoją pracę - 
mówi Piotr Bandyk, miody fryzjer z salonu 
„U Toma” w Jarocinie. Zaczął pracować 
w salonie tuż po zakończeniu szkoły. Jego 
specjalnością są nowoczesne fryzury, szcze
gólnie damskie.

O tym, by zostać fryzjerką nie marzyła 
Joanna Kramarczyk z Salonu Fryzjerskiego 
„Trendy”. - Szczerze nie pamiętam, żebym 
chciała zostać fryzjerką ju t  w dzieciństwie 
(śmiech). Myślę, że zdolności np. m anu
alne rozwijają się z wiekiem. Jako dziecko 
nie pamiętam, żebym pozbawiła jak ąś  lalkę 
włosów, ale nie powiem też, że nie było prób 
robienia warkoczy na „Barbie” - wyjaśnia ja 
rocińska fryzjerka męska. Ojej specjalności 
zadecydował przypadek. - Tak przesądził 
los. Wybierając szkołę, rodzice postarali 
się dla mnie o praktykę na dziale męskim. 
Gdy się o tym dowiedziałam, rozpłakałam  
się i powiedziałam ,ja  nie chcę na męski”. 
Szefowa wytłumaczyła mi, że kończąc szko
łę będę m iała tytuł fryzjer damsko-męski.
I  tak się stało Jednak pracę podjęłam na 
dziale męskim. Teraz to kontynuuję i jestem  
w pełni zadowolona z tego wyboru. Różnic 
między strzyżeniem damskim a męskim jest 
wiele. Chociażby czas trwania usługi, cena, 
sposób strzyżenia, jednak precyzją i fachową 
obsługą trzeba wykazać się na każdym z tych 
działów - opowiada Joanna Kramarczyk.

Jarocińscy fryzjerzy zgodnie stwierdza
ją, że zainteresowanie ich usługami jest 
coraz większe, ą. nowych klientów wciąż 
przybywa. - W  obecnych czasach ludzie 
zaczynają bardziej dbać o siebie - stwierdza 
Joanna Kramarczyk i zauważa, że to wpły
wa pozytywnie na jakość świadczonych 
usług, a także zarobek fryzjerów. - Wachlarz 
usług też się powiększa, a z tym wiąże się też 
większy zarobek. Trzeba poświęcić wiele, żeby 
przypilnować tego „interesu ”, no i starać się, 
żeby pokazywać się na rynku z ja k  najlep
szej strony. Wtedy to procentuje w postaci 
większych dochodów - informuje fryzjerka.
- M oim  zdaniem coraz więcej ludzi korzysta 
z usług fryzjerskich coraz więcej mężczyzn 
decyduje się na częste wizyty - twierdzi wła
ścicielka Zakładu Fryzjerskiego „Uroda” 
w Jarocinie. To, że na modnych fryzurach 
zależy często także panom, zauważa rów-
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nież Piotr Bandyk. - Mężczyźni tak naprawdę 
od niedawna zaczęli zwracać uwagę na swoje 
fryzury, ale teraz chcą wyglądać po prostu 
dobrze - mówi fryzjer z salonu „U Toma”.

Cięcie gratis lub u klienta
By sprostać oczekiwaniom klientów, 

salony fryzjerskie starają się prześcigać 
w coraz to  nowszych ofertach i prom o
cjach. Wiele zakładów proponuje darmowe 
próbki kosmetyków do włosów, zniżki lub 
usługę za darmo przy ósmej lub dziesiątej 
wizycie.. Wystarczy zbierać pieczątki na 
wizytówce. Na ciekawy pomysł wpadł wła
ściciel Fryzjerstwa Męskiego ,jesse”.- Pod
czas piłkarskich mistrzostw Europy chłopacy 
z tego salonu zrobili gratisowe strzyżenie na 
Pazdana, czyli oczywiście na łyso. To tak dla 
żartu - opowiada Jacek Dutkiewicz.

Klientów przyciągają także popołu
dniowe godziny otwarcia. Dawniej więk
szość fryzjerów miała zamknięte w po 
niedziałek. Dzisiaj praca w tym dniu to 
standard, a w niektórych salonach można 
ostrzyc się także późnym wieczorem. - 
Wiodącym zakładem fryzjerskim i bardzo 

popularnym wśród młodych ludzi jest Fryzjer 
Męski Borkowski na ul. Wrocławskiej. Czę
sto, jadąc ze swojej firm y do cechu, widzę, 
że tam są duże kolejki, a zakład jest czynny 
bardzo długo. Czasem są tam klienci nawet 
o 22 czy 23. To jeden z nielicznych salonów, 
w którym na wizytę czeka się na ławeczce. 
Obsłużony zostanie każdy, kto przyjdzie - 
informuje starszy cechu.

C oraz bardziej popularne są także 
salony mobilne. Jak twierdzą fryzjerzy, 
to często wygodne nie tylko dla klientów, 
ale także fryzjerów. Wielu z nich nie musi 
wynajmować wtedy miejsca na stacjo
narną siedzibę zakładu. Na połączoną 
usługę, czyli prowadzenie salonu i moż
liwość dojazdu do klienta zdecydowała 
się właścicielka Zakładu Fryzjerskiego 
„Uroda” w Jarocinie. - Są ju ż  mobilne za
kłady fryzjerskie. Fryzjerzy wtedy jeżdżą tylko 
do domów. To się zrodziło z tego, że często 
dzwonili do mnie ludzie i postanowiłam, że 
ja k  mam jak ąś  wolną chwilę przed lub po 
pracy, to wtedy mogę dojechać. Klienci są 
różni. Przeważnie to są osoby starsze, które 
nie mogą wyjść z domu, ale też mamy, które 
dopiero co urodziły dzieci i nie m ają czasu 
na to, by czekać w salonie - wyjaśnia wła
ścicielka zakładu.

Fryzjer osobisty
Oferta jarocińskich salonów piękności 

jest bardzo szeroka, wybór także jest dość 
duży. Na niektórych ulicach Jarocina 
jest po kilka zakładów fryzjerskich. Co 
ciekawe, nasi rozmówcy podkreślają, że 
chociaż konkurencja jest duża, oni nie 
obawiają się jej aż tak bardzo. Większość 
osób chodzi do zaufanego fryzjera, z któ
rego usług korzysta od lat. - W Jarocinie 
powstało ostatnio bardzo dużo salonów. 
Myślę, że wiąże się to z  zapotrzebowaniem  
na danego rodzaju usługi. Konkurencja jest 
raczej „zdrowa”. Motywuje nas wszystkich 
do rozwijania się i podnoszenia kwalifika
cji. Każdy z branży m a  swoich klientów. 
Zdarza się, że klienci od lat przychodzą do 
tego samego salonu, a nawet pokoleniowo: 
„Jeśli chodzi tam mój dziadek, pójdęja i mój 
syn." Pracuję od tylu la t i wiem, że takie 
sytuacje się zdarzają - opowiada Joanna 
Kramarczyk. Według fryzjerki pojawiają 
się także nowi klienci, którzy poszukują 
lepszej oferty. - Chcą się przekonać, co 
dany fryzjer ma do zaoferowania - wyjaśnia 
kobieta.

Choć fryzjerzy twierdzą, że nie oba
wiają się konkurencji, zdają sobie sprawę 
z tego, że muszą ciągle doskonalić swoje 
umiejętności. To ich motywuje, a stali klien
ci, którzy im zaufali, są dla nich nagrodą.
- Konkurencji nie wolno się bać, gdyby je j 
nie było, to byłoby nudno. Każdy fryzjer ma 
inny styl, podobnie ja k  klienci, którzy powinni 
mieć zaufanie do własnego fryzjera. Gdyby 
w Jarocinie był tylko jeden salon fryzjerski, 
to nawet praca 24h by nie wystarczała. Oczy
wiście, że mam stałych klientów, chyba ja k  
każdy fryzjer. Najpiękniejsze jest zobaczenie 
po raz kolejny tej samej osoby u progu salo- 
~nu - opowiada Piotr Bandyk.
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K ilk a  m ie s ię  
d o  m ę skie g o  f

Dotychczas ko le jk i do fryz jera  w  męskich salonach by ły ca łkiem  norm alne. N< 
a na w e t w yp ić  kaw ę. Dzisiaj, by skorzystaćz usług i fryz jersk ie j, w  w ie lu  sal

kob ie t, a czas oczekiw an ia  na w izy tę  może*1

- Faceci często pytają swoje żony, co tak 
długo robią u fryzjera. Gdy przychodzą 
do mnie, zaczynają rozumieć, że 
wizyta w salonie nie musi być tylko 
obowiązkiem, ale jest też przyjemnością, 
którą trzeba celebrować - opowiada 
właściciel salonu Capone Barber Shop 
w Jarocinie

V -  j  ,

Czy warto być 
fryzjerem?
Podchodziłbym ostrożnie do tego, czy 
warto jeszcze kształcić się w tym za
wodzie. Ta tendencja, że fryzjerzy są 
potrzebni, nie jest do końca prawdziwa. 
Rocznie szkolę kończy około 50  fryzje
rów. Myślę, że rynek jest już nasycony 
na kilka lat, a jak to się będzie dalej 
kształtowało - czas pokaże. Nie wiadomo, 
czy te osoby znajdą pracę w zawodzie, 
czy będą się musiały przekwalifikować. 
To jest głównie zawód żeński, mężczyźni 
są, ale to mniejszość.
Żeby rynek dobrze funkcjonował, najważ
niejsze jest, by już na poziomie gimna
zjum przedstawiać tym młodym ludziom, 
jakie zawody będą potrzebne. Nie warto 
podążać za modą czy namową kolegów. 
Trendy szybko mijają.

Zarejestrowana 
-  usługi kosmetyk 
i fryzjerskie
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Barberszopy
Jak opowiada starszy ce

chu, Jacek Dutkiewicz, zawód 
fryzjera jest coraz bardziej 
modny. Często wcale nie 
chodzi o nowoczesne fryzury. 
Wielu młodych ludzi, którzy 
zakładają własną działalność, 
chce nadać swojemu salo
nowi nowy i niepowtarzalny 
wygląd.

Obecnym trendem, który 
spopularyzował się w dużych 
miastach, są męskie salony 
fryzjerskie, które nawiązują do 
wzorca zachodniego sprzed 
kilku dekad. Tzw. Barber 
Shop (ang. zakład fryzjerski) 
pojawił się także w Jarocinie. 
Właściciel postawił na styli
zację rodem z Manchesteru. 
Jego salon był pierwszym  
tego typu miejscem w Polsce. 
- Podczas mojego wyjazdu 
do Anglii, przechodząc ulicą

w Manchesterze, zauważyłem 
Barber Shop w bardzo podob
nym stylu i od razu stwierdzi
łem, że takiego miejsca nie 
ma w Jarocinie - opowiada 
Jakub Harendarczyk.

Odwiedziny w angielskim 
salonie zadecydowały o tym, 
że chłopak postanowił zostać 
fryzjerem. - Gdy zobaczyłem 
ten Barber Shop, pracowali 
sami mężczyźni, którzy strzy
gą klasyczne fryzury, golą, 
zajmują się brodą. Każdy 
facet może skorzystać z ta
kich usług. Wszedłem tam 
na chwilę, a zostałem na dłu
żej. Wiele wyniosłem z tego 
miejsca, a teraz dzięki ta
kim salonom, które powstają 
w całej Polsce, coraz więcej 
młodych chłopaków patrzy 
na ten wspaniały fach, który 
przecież od wielu lat wyko-

Jeszcze więcej zapłacisz u kosmetyczki
Poza salonami stacjonar

nymi, działają salony mobilne, 
które oferują usługi kosme
tyczne. Czasem też osoby pry
watnie w domach posiadają 
odpowiedni sprzęt i „chałup
niczo" wykonują proste zabie
gi kosmetyczne.

Różnorodność oferowa
nych usług można zauw a
żyć już w nazwach. Mamy 
do czynienia z salonami ko
smetycznymi, gabinetami ko
smetycznymi, studiami urody 
czy mobilnymi salonami ko
smetycznymi.

- W naszym gabinecie 
oferujemy głównie masaże, 
zabiegi modelujące ciało, 
jak bańka chińska, rozbijanie 
tkanki tłuszczowej i wszelkie
go rodzaju zabiegi kosmetycz
ne, jak malowanie paznokci 
czy zabiegi na twarz. Klienci 
w naszym gabinecie najczę
ściej korzystają z tych usług. 
Jeśli chodzi o czas oczekiwa
nia to jest to około 2, 3 dni - 
mówi Michał Dąbek ze Studia 
Urody Carmen w Jarocinie. 
Zaznacza też, że kwestia ko

lejek zależna jest od sezonu.
- Jak przychodzi wiosna, lato, 
to najwięcej kolejek jest na 
zabiegi typowo wyszczupla
jące. Potem zimą robi się to 
trochę krócej. Wiosną, latem 
czas oczekiwania to nawet 
około tygodnia.

W  jarocińskim Pin-up Stu
diu sprawa przedstawia się 
trochę inaczej. - Oferujemy 
przede wszystkim komplek
sową pielęgnację twarzy i za
awansowane zabiegi kosme- 
tologiczne typu mezoterapia 
igłowa, zabiegi depilacji la
serowej, wypełnienia kwa
sem hialuronowynj. Oprócz 
tego makijaż permanentny 
oraz pielęgnacja dłoni i stóp
- mówi Elżbieta WłoCh, w ła
ścicielka salonu. Zaznacza, 
że kwestia zapotrzebowania 
zależy od pory roku. - W tej 
chwili, latem, przede wszyst
kim dłonie i stopy, a w okre
sie jesienno-zimowym wszyst
kie głębsze zabiegi, głębokie 
peelingi i właśnie depilacja 
laserowa. Czas oczekiwania 
na zabieg może sięgnąć nawet

dwóch tygodni.
Z usług kosmetycznych 

m ożna skorzystać także  
u osób, które posiadają wła
sny sprzęt w domu. - Oferuję 
paznokcie hybrydowe, prze
dłużenie na formie, zdobie
nia, żadnych innych usług 
kosmetycznych - mówi jedna 
z osób prowadzących taką 
działalność, prosząc o ano
nimowość. - Jest jednak za 
mało klientek, żeby można 
było mówić o kolejkach - 
zaznacza. Cena usługi w ta
kim przypadku jest niższa 
niż w profesjonalnym salonie, 
wynosi poniżej 5 0  zł.

Zaznaczyć trzeba, że ko
smetyczki pracują w zasadzie 
na życzenie klienta. Popołu
dniowe godziny otwarcia sa
lonów, gabinetów czy studiów 
dostosowane są do potrzeb 
i wymagań zainteresowanych. 
Ważne jest też to, że w żad
nym z salonów nie zostaniemy 
przyjęci i obsłużeni wchodząc 
„prosto z ulicy” - konieczne są 
wcześniejsze zapisy.
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lleiscach dla k lie n tó w  można by ło  poczytać gazetę, porozm aw iać, 
^  trzeba się um ó w ić  na konkre tny te rm in , ta k  ja k  w  przypadku 
vydłużyć na w e t do kilku miesięcy.

Norki na rzęsach
Coraz więcej pań, które nie posiadają 
długich i gęstych rzęs, rezygnuje z tu
szów na rzecz zagęszczania rzęs w skali 
1:1. Podczas jednego zabiegu zostaje 
zaaplikowane 7 0-150  pojedynczych wło
sków. W ofercie są rzęsy syntetyczne oraz 
naturalne z sierści lisa lub norek. Cały 
zabieg trwa około 1 godziny, a komplet 
sztucznych rzęs utrzymuje się od 6 do 8  
tygodni. Usługa zagęszczania w jeszcze 
większej skali (3 :1 ,2 :1 ), może kosztować 
ponad dwa tysiące złotych! (dag)

... ........ ........... . ’

1 3 3  zt -1 4 9  zt
m o g ą kosztow ać  
profesjonalne balsam y do  
pielęgnacji m ęskiej brody

J  ̂ k ł a d ó w  św iadczących usługi 
lub fryzjerskie jest zarejestrow anych  

Y ^'dtu jarocińskiego i gm iny N ow e Miasto

się obecnie zaw o d u  fryzjera  
f iń s k im  na poziom ie szkoły zaw odow ej

^  rocznie kończy szkołę z a w o d o w ą  
^  w  zaw o d zie  fryzjera

ski 5 ^  kosztuje usługa fryzjera  m ęskiego  
^  k lo n a c h

? kosztuje dam skie cięcie ze stylizacją
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Zabieg i na tw a rz , szyję i dekolt

o d  3 0  d o  6 5 0  z t
Pielęgnacja oczu

o d  1 5  d o  3 0  z t
Pielęgnacja dłoni i stóp

o d  1 d o  8 5  z t
Pielęgnacja ciała

o d  8 0  d o  2 0 0  z t
D epilacja

o d  5  d o  4 0 0  z t
Z a a w a n s o w a n e  zab ieg i 

kosm etologiczne

o d  6 5  d o  1 . 2 0 0  z t

nywali przeważnie mężczyźni 
- zauważa właściciel salonu 
Capone Barber Shop.

W  jego salonie fryzjerzy 
postawili tylko na obsługę 
mężczyzn. Dbają szczególnie 
o fryzury w stylu retro, a tak
że o brody, które są obecnie 
bardzo modne wśród przed
stawicieli młodszego poko
lenia. Ich klientami są osoby 
w różnym wieku. Zdarza się, 
że w salonie o swoją fryzurę 
dbają u nich synowie i oj
cowie. Profesjonalne usługi 
związane z męskim zarostem 
pojawiają się także w innych 
jarocińskich salonach - Fryzjer 
Męski Borkowski czy Fryzjer- 
stwo Męskie „jesse”. Powstaje 
nowa nisza na rynku pracy. 
Może nadchodzi czas na go- 
librodów?

(dag)

http://www.opracy24.pl
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A D R O S  S p .  z  o .  o .  w  D o b r z y c y  

z a t r u d n i

PRACOWNIKÓW 
W ZAKŁADZIE 
DROBIARSKIM
Gwarantowana umowa o pracę
O soby za in te re so w an e  prosim y o kontakt telefoniczny: 

(6 2 ) 7 4 2 - 9 7 -0 0

CV i list m otyw acyjny prosim y przesy łać na ad res: 
ul. Jesionow a 1 2 , 6 3 - 3 3 0  Dobrzyca 
lub na ad re s  e-m ail: ad ro s@ ad ro s.p l

Serwis Premio

m m m m m

M E C H A N IK A
S A M O C H O D O W E G O

+48 6 6 8  124 9 8 3

O F E R T Y  P R A C Y

Grupa kapitałowa PGNiG to lider rynku gazu w Polsce. Zapewnia komfortowe i ekonomiczne 
rozwiązania. Dba o wygodę swoich klientów. PGNiG SA Oddział w  Zielonej Górze zajmuje się 
poszukiwaniem, zagospodarowaniem i eksploatacją złóż ropy naftowe i gazu ziemnego.

P G N iG  S A  O d d z i a ł  w  Z i e l o n e j  G ó r z e

poszukuje kandydata na stanowisko

INŻYNIER ELEKTRYK / ELEKTRYK
m i e j s c e  p r a c y :  P a w ł o w i c e  k .  Ż e r k o w a  ( w o j .  w i e l k o p o l s k i e )

(nr ref. 24)

Wymagania:
w ykształcenie średnie lub wyższe techniczne (elektrotechnika, elektroenergetyka, maszyny  
elektryczne oraz kierunki pokrewne) t
ogólna w iedza z zakresu utrzym ania ruchu i eksploatacji urządzeń elektrycznych, 
energetycznych
umiejętność analizy schematów elektrycznych ideowych, jednokreskowych, obwodowych 

» umiejętność pracy w  zespole 
komunikatywność

M ile widziane:
świadectwo kwalifikacyjne uprawniające do zajmowania się eksploatacją urządzeń, instalacji i sieci 
na stanowisku eksploatacji (E) w  zakresie obsługi i konserwacji, remontów, montażu dla urządzeń 
instalacji i sieci elektroenergetycznych o napięciu nie wyższym niż 1kV (grupa 1) 
stwierdzone kwalifikacje do wykonywania czynności w  niższym dozorze ruchu, w  specjalności 
energomechanicznej lub elektrycznej
doświadczenie w  zakresie eksploatacji urządzeń elektrycznych, elektroenergetycznych
wiedza na temat zasad doboru oraz eksploatacji urządzeń elektrycznych przeznaczonych do pracy
w strefach zagrożenia wybuchem
znajomość języka angielskiego w  stopniu podstawowym

W zamian oferujemy: 
zatrudnienie na umowę o pracę 
kontakt z nowymi technologiami 
możliwość podnoszenia kwalifikacji 
atrakcyjny pakiet świadczeń socjalnych i emerytalnych

Oferty zawierające CV z własnoręcznym podpisem (najchętniej skan CV w  formacie pdf), list 
motywacyjny i oświadczenie o treści: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych 
dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08.1997 roku 
o Ochronie Danych Osobowych; (tekst jednolity: Dz. U. 2016.922 z późn.zm.)" oraz „Wyrażam zgodę 
na przetwarzanie moich danych osobowych i umieszczenie ich w bazie kadrowej”, należy kierować 
w terminie 7 dni od dnia publikacji ogłoszenia na adres:

PGNiG SA Oddział w  Zielonej Górze
Dział Kadr i Szkoleń
ul. Boh. Westerplatte 15, 65-034 Zielona Góra 
lub e-mailem na adres rekrutacja.owzg@pgnig.pl

w w w .p g n ig .p l
PGNiG

Polski* Gómktwo Naftowe 
I Gazownictwo SA

P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A

„ B I R E X ”
F IR M A  U S Ł U G O W O - H A N D L O W A

zatrudni:

OPERATORÓW
MASZYN

PRZEŁADUNKOWYCH
P R A C A  P R Z Y  R O Z Ł A D U N K U  W A G O N Ó W

W y m a g a n ia : p r a w o  j a z d y  k a t .  C + E

Zainteresowane osoby prosimy 
o kontakt 601 566 947

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, ul. Poznańska 26. 

63-200 Jarocin, w godz. 7.00 -1 5 .0 0

E K O C E N T R  Firma EKOCENTR SR Z 0 .0 .
t w o j e  c i e p ł o  poszukuje osób  na stanow isko:

Operator maszyn sterowanych CNC
Nasze wymagania:

■ wykształcenie zawodowe lub wyższe
■ komunikatywność, umiejętność pracy w grupie
■ umiejętność planowania i organizacji własnej pracy
■ mile widziane doświadczenie w zawodzie
■ miejsce pracy Piekarzew

Osoby zainteresowane prosimy o przesyłanie CV na adres: sekretariat@ekocentr.co 
lub składanie w siedzibie firmy pod adresem: Piekarzew 26,63-300 Pleszew

H o te l - R estau racja 
„S ło n e czn a "

ZATRUDNIMY 
DO PRACY 

W GASTRONOMII

tel. 502-552-592

(fi) P Y L O N
A U D I O

L A K IE R N IK
M E B L O W Y

A tra k c y jn e  w y n a g ro d z e n ie
M ie js c e  pracy: Jarocin  

Kontakt po godzinie 15 .00  - tel. 665  3 84  826

BIURO REKLAMY<<<
t  / ■  GAZKTA ■ #  ■ W^^JarocinskaJ

A rtu r  A n tcza k
5 0 8  3 1 8  9 2 2
A n ge lika  W ło d a rc zy k
5 0 9  0 8 2  7 7 2

Jarocin , ul. K asprzaka l a  
te l. ( 6 2 )  7 4 7  4 7  4 7

http://www.opracy24.pl
mailto:adros@adros.pl
mailto:rekrutacja.owzg@pgnig.pl
http://www.pgnig.pl
mailto:sekretariat@ekocentr.co
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► PARLAMENT ZDECYDOWAŁ: KOMUNISTYCZNI PATRONI DO WYMIANY
Obowiązek zmiany nazewnictwa 

wynika z ustawy dekomunizacyjnej 
przyjętej w kwietniu przez sejm i senat, 
która wejdzie w życie w dniu 2 września. 
Na razie żadna z gmin Ziemi Jaro
cińskiej nie podjęła jeszcze pracy nad 
propozycjami nowych nazw i trybu 
ich wyboru. Nowy patron to w dal
szej kolejności konieczność wymia
ny dokumentów przez mieszkańców. 
W gminie Jarocin sprawa dotyczy 500 
mieszkańców, a w gminie Nowe Miasto 
obejmuje to 238 osób zameldowanych 
na osiedlu 40-lecia PRL w Chociczy. 
Problemów z patronami o nieodpo
wiednich życiorysach nie ma jedynie 
gmina Kotlin. - Nazwy mają tylko ulice .  
w Kotlinie, w powstałych miejscowościach 
jest tylko numeracja - wyjaśnia sekretarz 
gminy Michał Urbaniak. Najwięcej za
kwestionowanych przez IPN patronów 
ostało się w Witaszycach. W tej wiosce 
zmienić trzeba będzie nazwy aż czterech 
ulic: Władysława Kniewskiego, Janka 
Krasickiego, Henryka Rutkowskiego 
■ Hanki Sawickiej. W gminie Jaraczewo 
zmiana adresu dotyczy tylko 31 miesz
kańców. W korespondencji skierowanej

Romana Skrzypczaka - przewod
niczącego rady Miasta i Gminy Jara
czewo (wówczas przewodniczącego 
rady gminnej) prezes Instytutu Pa- 
Hńęci Narodowej wskazałtylko jedną 
nazwę, która jego zdaniem powinna być 
zmieniona - ul. 22 lipca w Jaraczewie. 
Na pytanie o sposób i termin wyboru 
nowych nazw, władze gmin odpowia
dają, że decyzja w tej sprawie zostanie 
Podjęta w późniejszym czasie.

W ustawie zapisano, że zmiana 
nazwy dokonana na podstawie ustawy 
nie będzie miała wpływu na ważność 
dokumentów zawierających nazwę 
dotychczasową. Oznacza to, że np. 
dowód osobisty, mimo zmiany nazwy 
ulicy będzie ważny tak długo, dopó
ki nie upłynie jego termin ważności. 
Zdecydowano też, że pisma oraz po
stępowania sądowe i administracyjne 
w sprawach dotyczących zmiany nazwy, 
dokonanej na mocy ustawy, w księgach 
w>eczystych, rejestrach, ewidencjach 
1 dokumentach urzędowych będą wohie 
°d opłat. Na razie nie wiadomo, czy 
nP- banki, firmy ubezpieczeniowe lub 
telekomunikacyjne będą w stanie za
akceptować posługiwanie się klientów 
dokumentami zawierającymi dotych
czasowe nazwy ulic. O to, że przyjęta 
P^ez nie praktyka będzie wymuszała 
na obywatelach zmianę dokumentów 
Pomimo braku upływu terminu ich 
"'ażności, obawia się Związek Powia
tów Polskich.

Gorzej będą miały firmy, które są 
zarejestrowane na takich ulicach. Dla 
uićh oznacza to konieczność wymiany 
tó in. pieczątek, wizytówek, papierów 
firmowych, szyldów i reklam. W uza- 
sadnieniu do ustawy napisano, że 
Jej wejście w życie będzie wiązało się 
1 kosztami dla budżetu państwa w po- 
staci zmniejszenia dochodów, spowo
dowanego zwolnieniem z opłat oraz 
^ęks/en iem  wydatków związanych 
1 Wymianą dokumentów. Również 
samorządy poniosą koszty wymiany 
dokumentów, a ponadto wydatki na 
Zlńianę tablic z nazwami ulic.

Jacek Jędraszczyk, burmistrz Żer
kowa, na którego terenie znajdują się 
ulicc Krasickiego i Sawickiej, wyjaśnia, 
Zc do denazyfikacji przymierzali się już 
dawno, ale propozycja spotkała się ze 
sPr?eciwem mieszkańców, którzy nie 
cHcieli nowych patronów ze względu 
na koszty związane ze zmianą doku
mentów. Teraz nowe nazwy mają być 
''Obrane na drodze konsultacji spo
r n y c h .

Zdaniem Sebastiana Pluty, dyrekto- 
m Muzeum Regionalnego w Jarocinie, 
"^tpliwości budzi wrzucanie do jedne-

800 osób musi 
zmienić adresy
J - H a n k a  S a w ic k a  i J a n e k  K r a s i c k i  w  c ią g u  n a jb l i ż s z y c h  d w u n a s t u  m ie s ię c y  m a j ą  
p r z e s t a ć  p a t r o n o w a ć  u l i c o m  w  W i t a s z y c a c h  i  Ż e r k o w i e ,  a  K a r o l  Ś w ie r c z e w s k i  

-  w  J a r o c i n i e  i G o l i n i e .  W  s u m i e  k o n i e c z n o ś ć  z m i a n y  d o t y c z y ć  b ę d z i e  u  nas_  
j e d e n a s t u  u l i c  z a m i e s z k a ł y c h  p r z e z  8 8 3  m ie s z k a ń c ó w .

i c i o u - n n

Czy po remoncie z bloku zniknie nazwisko patrona - Karola Świerczewskiego?

go worka z Karolem Świerczewskim 
m.in. Marcina Kasprzaka czy Ludwika 
Waryńskiego. - Ci dwaj ostatni działali 
w X IX  wieku. Wzbudzają kontrowersje, 
ale nie sądzę, żeby ktokolwiek zagłębiał 
się w ich życiorysy i wiedział, że byli oni 
więzieni przez carat. To prawda, że wywo
dzili się z PPS-u czy partii „Proletariat”, 
które w przyszłości ewoluowały w kie
runku PZPR-u, ale należałoby spojrzeć 
na nich bez tej całej otoczki skojarzeń. 
Pierwsza zmiana nazw miała miejsce po 
1989 roku. Wtedy zmieniono tylko część 
ulic, bo ludzie mieli jeszcze sentyment do 
PRL-u. Ze szkoły wynieśli przekonanie, 
że postacie typu Świerczewski były pomni
kowe. A teraz jest rzetelna wiedza i ludzie 
muszą mieć świadomość, że takie postacie 
nie są godne tego, aby być patronami ulic 
- analizuje Sebastian Pluta. W jednym 
z miast Wielkopolski radni zapropo
nowali, żeby ulicę Janka Krasickiego 
przemianować na ulicę Krasickiego, 
ale Ignacego. - To się nazywa pragma
tyzm. Nie wiem, czy ktoś w Jarocinie ma 
świadomość, że ulica Dąbrowskiego jest 
ulicą Jarosława Dąbrowskiego (działacza 
niepodległościowego, sztabskapitana 
Armii Imperium Rosyjskiego, generała 
i naczelnego dowódcy wojsk Komuny 
Paryskiej - przyp. red.) a nie Jana Hen
ryka Dąbrowskiego. Ludzie już się chyba 
oswoili z opinią, że okres PRL-u nie byl 
tylko wspaniałym czasem, ale miało wtedy 
miejsce wiele zdarzeń, których należałoby 
się wstydzić. Te 25 lat wpłynęło bardzo na 
świadomość Polaków - tłumaczy dyrek
tor. Dodaje, że zmiana nazwy będzie 
miała mniejsze znaczenie, ponieważ 
w nowym typie dowodów osobistych 
nie ma adresu zameldowania. - Nie bę
dzie problemów z nowymi patronami, bo 
mamy wiele osób wywodzących się z tego 
terenu, które należałoby upamiętnić. Nie 
mamy ulic noszących nazwiska powstań
ców wielkopolskich czy chociażby pierw
szego burmistrza Franciszka Basińskiegp.

GMINA JAROCIN

•  ul. Marcina Kasprzaka 
w Jarocinie 
ilość osób
zameldowanych 104 j

ul. Karola Świerczewskiego 
w Jarocinie 104 J

ul. Karola Świerczewskiego 
w Golinie 99

*  ul. Władysława Kniewskiego 
w Witaszycach 43

3
3

r * ul. Hanki Sawickiej 3
w Witaszycach

•  ul. Henryka Rutkowskiego 
w Witaszycach 36

r •  ul. Janka Krasickiego
v w Witaszycach 35 J

GMINA JARACZEWO

ę *  ul. 22 Lipca w  Jaraczewie 31

GMINA NOWE MIASTO

GT"osiedle 40-lecia PRL 
v w Chociczy ______ 238

GMINA ŻERKÓW

f  •  uLJanka Krasickiego _____

( 7  ul. Hanki Sawickiej ~ Ś Q

Kiedyś podesłaliśmy radzie miejskiej listę 
osób, które są warte takiego upamięt
nienia. Są oni kojarzeni jednoznacznie 
pozytywnie, więc w przyszłości nie będzie 
na pewno problemu z koniecznością ich 
zmiany - mówi Sebastian Pluta.

W ram ach zmian ustawowych
0 nowym patronie powinna pomy
śleć Szkoła Podstawowa w Witaszy
cach. Placówka nosi imię Mieczysława 
Kalinowskiego - działacza Komuni
stycznego Związku Młodzieży Polskiej 
(KZMP) i porucznika w 1 Dywizji Pie
choty im. Tadeusza Kościuszki, który 
zginął pod Lenino. Po ustawie doty
czącej zmiany nazw posłowie planują 
zajęcie się dokumentem pozwalającym 
na usuwanie pomników, obelisków
1 tablic upamiętniających żołnierzy 
radzieckich. W opinii IPN-u akcja ta nie 
ma jednak dotyczyć cmentarzy radziec
kich żołnierzy ani pomników na takich 
cmentarzach. Nietknięte mają pozostać 
także te upamiętnienia, pod którymi - 
lub w ich bezpośrednim sąsiedztwie 
- zostali pochowani polegli podczas 
II wojny światowej żołnierze. Dzięki 
tym zastrzeżeniom mauzoleum, które 
znajduje się na cmentarzu parafialnym 
w Jarocinie, jest bezpieczne, tym bar
dziej, że jest to miejsce pochówku nie 
tylko żołnierzy Armii Czerwonej z 1945 
r., ale i Wojska Polskiego z 1939 r. - Tam  

jest chyba pochowattych ponad 70 osób. 
Ale chyba nawet nie połowa żołnierzy ra
dzieckich jest zidentyfikowana z unienia 
i nazwiska. To chyba najlepiej pokazuje, 
ja k i stosunek do swoich obywateli miała 
ówczesna władza. N ie zależało im na 
tym, żeby rodziny miały świadomość, 
gdzie spoczywają ich bliscy - wyjaśnia 
dyrektor Pluta.

Z koniecznością zmiany patrona 
będzie musiał zmierzyć się zarząd Ro
dzinnego Ogrodu Działkowego, przy ul. 
Św. Ducha w Jarocinie, który nosi imię 
Karola Świerczewskiego. Os)

Samorządy m ają rok na usu
nięcie z przestrzeni publicznej 
nazw upamiętniających osoby, 
organizacje, wydarzenia i daty 
symbolizujące komunizm lub 
propagujące go - zdecydował 
sejm uchwalając niemal jed
nogłośnie ustawę dekomuni- 
zacyjną. Według autorów jej 
projektu w Polsce jest jeszcze 
około 1 .2 0 0 -1 .4 0 0  nazw, któ
re upamiętniają system komu
nistyczny. Zgodnie z ustawą 
nazwy budow li, obiektów  
i urządzeń użyteczności pu
blicznej, w tym dróg, ulic, 
mostów i placów, nadawane 
przez jednostki samorządu 
terytorialnego nie mogą upa
miętniać osób, organizacji, 
wydarzeń lub dat symbolizują
cych komunizm lub inny ustrój 
totalitarny, ani w  inny sposób 
takiego ustroju propagować. 
Określono w niej, że „za pro
pagujące komunizm uważa się ' 
także nazwy odwołujące się do 
osób, organizacji, wydarzeń 
lub dat symbolizujących repre
syjny, autorytarny i niesuwe- 
renny system władzy w Polsce 
w latach 1 9 4 4 -1 9 8 9 ”.

Oznacza to, że nie można 
nadawać takich nazw. Ewen
tualną decyzję o stwierdzeniu 
nieważności uchwały nadają
cej nazwę budowli, obiektowi 
lub urządzeniu użyteczności 
publicznej p o d e jm o w a łb y ś  
wojewoda. Przed wydaniem  
takiej decyzji byłby on zo
bowiązany do zasięgnięcia 
opinii Instytutu Pamięci Na
rodowej - Komisji Ścigania 
Zbrodni przeciwko Narodowi 
Polskiemu. Mógłby także za
sięgnąć opinii Rady Ochrony 
Pamięci Walk i Męczeństwa.
W  razie zakwestionowania  
nazwy, w ładze samorządo
we miałyby trzy miesiące na 
to, by nadać danemu obiek- m 
towi nową nazwę. Zgodnie 
z ustawą, jeśli samorząd nie 
zmieni w  wyznaczonym czasie 
dawniej nadanej nawy, z mocy 
ustawy uznanej za zakazaną, 
wojewoda wyda w terminie 
trzech miesięcy zarządzenie 
zastępcze, po zasięgnięciu 
opinii IPN.

RANKING „ANTYBOHATERÓW” 
NA TERENIE POLSKI:

( •  Karol Świerczewski 55 u l ic )

„wyzwolenie" styczniowe 
1945 6 121 ulic j

L ♦ 22 lipca 19 ulic

( •  Janek Krasicki 18 ulic )

Rocznice powstania 
PRL 15 ulic

( 7  Hanka Sawicka 12 ulic

Gwardia Ludowa 9 ulic

( 7  Armia Ludowa 8 ulic

Zygmunt Berling 8 ulic j

Michał Żymierski 7 ulice 

( 7  Związek Walki Młodych 4 ulice 3

c•  Armia Czerwona 3 uliceic0
(3 *  Marceli Nowotko 3 ulicea)

G PKWN ulice i

http://www.jarocinska.pl
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► NAJTRUDNIEJSZE PRACE W RUINACH KOŚCIOŁA ŚWIĘTEGO DUCHA

Ulewa przerwała 
zakładanie dachu

Najpierw silny wiatr, a później 
ulewa utrudniała w pierwszym dniu 
prace nad zadaszeniem ruin gotyc
kiego kościoła Świętego Ducha. Aby 
wciągnąć elementy konstrukcji, szcze
gólnie największą część znajdującą 
się nad prezbiterium, potrzebny był 
ogromny dźwig. Prace nie należa
ły do najłatwiejszych, ponieważ te
ren jest nierówny, a manewrowanie 
transportami wjeżdżającymi do parku 
utrudniały drzewa. Adaptację ruin 
na cele sakralne i kulturalne para
fia św. Marcina prowadzi wspólnie 
z gminą Jarocin. Porozumienie w tej 
sprawie zostało zawarte w połowie 
maja. W przyszłości miałyby się tu 
odbywać nie tylko msze św. i nabo
żeństwa, ale również koncerty i wysta
wy. Działania, które doprowadziły do 
trwających właśnie prac, rozpoczęły 
się kilka lat temu, ale w ostatnich 
miesiącach nabrały znacznego przy
śpieszenia. Ksiądz prałat Dariusz 
Matusiak zabiegał o to od momentu,- 
gdy w 1997 roku został p robosz
czem w Jarocinie. Działania, które 
doprowadziły do trwającej właśnie 
renowacji świątyni przyszpitalnej, 
rozpoczęto od zbiórki funduszy na 
przygotowanie dokumentacji. W lip-

cu 2013 roku w ruinach odbył się 
pokaz filmu „Droga życia”, z któ
rego dochód został przeznaczony 
na ten cel. W tym roku też można 
było wspomóc to dzieło nabywa
jąc w parafii św. M arcina okolicz
nościowe cegietki o wartości 10 zl. 
W  sumie wyemitowano ich_dwa ty
siące. Po raz pierwszy były dostępne 
w marcu podczas koncertu „2 TM 
2,3” w kościele św. Jerzego. Koszty 
wykonania przyłącza elektrycznego 
i budowy posadzki sfinansuje parafia 
św. Marcina, a zadaszenie z rynnami 
i opierzeniami zostabue opłacone 
z budżetu gminnego. Koncepcja zo

stała przygotowana przez Pracow
nię Projektową Kowalski z Jarocina, 
a wykonana przez firmę „Jano”.

W 2016 roku przypada 500. rocz
nica powstania tego obiektu sakral
nego. Na 1516 rok wskazują zapi
sy odnalezione na trzech cegłach. 
O prócz prac przygotowawczych 
uzupełniono brakujące fragmenty 
m urów i zabezpieczono je przed 
dalszą erozją związaną z warunka
mi atmosferycznymi. We wnętrzu 
świątyni i wokół niej w zeszłym roku 
przeprowadzono badania archeolo
giczne, które potwierdziły, że w tych 
miejscach odbywały się pochówki.

Wszystkie przedsięwzięcia prowadzo
ne są w konsultacji z konserwatorem 
zabytków. Dzięki temu można było 
wykuć dotychczas zamurowane wej
ście do kościoła. Na początku lipca 
w ruinach kościoła odbył się nocny 
koncert, który zainaugurował tego
roczny Jarocin Festiwal. Dwa dni 
później odprawiona została w tym 
miejscu po raz pierwszy msza św. 
w intencji zmarłych muzyków.

Na przełomie lipca i sierpnia we 
wnętrzu obiektu pojawiły się pom a
rańczowe rury - elementy systemu 
odprowadzania wód deszczowych, 
ponieważ cała konstrukcja dachowa

została zaprojektowana tak, aby znaj
dować się w środku murów. Dzięki | 
temu nie zmieni się zewnętrzny wy
gląd zabytkowej bryty. Konstrukcja | 
dachu wspiera się na specjalnym sys
temie metalowych wsporników - słu
pów nośnych, które zostały ustawio- , 
ne na fundamentach wzdłuż ścian- , 
M etalowy szkielet został pokryty j 
przejrzystymi płytami poliwęglano- ' 
wymi. Przebieg prac każdego dnia 
obserwowało ze skarpy amfiteatru 
po kilka osób.

Efekt trwających od 16 sierpnia 
prac można było zobaczyć w niedzie
lę podczas koncertu inaugurującego 
kurs mistrzowski w ramach Akademii 
Gitary. W ciągu najbliższych tygodni 
ruiny kościoła Św. Ducha będą miały J 
posadzkę z ręcznie formowanych 
i wypalanych płyt ceramicznych oraz 
instalację elektryczną z podświetle
niem. Kościół, w którym w 1833 r. 
zaprzestano sprawowania mszy św. 
z powodu zniszczeń, jakie nastąpiły 
w wyniku pożaru, znów ma zacząe i 
tętnić życiem i zapełniać się ludźmi- 
I to znacznie częściej niż raz w roku 
podczas sumy odpustowej czy oka
zjonalnych wydarzeń.

<ls>

http://www.jarocinska.pl
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DANIEL W IŚNIEW SKI
- 1. 82 (Łuszczanów) 
JANINA PIĘTKA  
■ I. 79  (Brzóstków) 
HELENA REGULSKA
•I. 83  (Roszków)

HELENA SZCZECIŃSKA
- 1. 8 9  (Sławoszew) 
IRENA BUNIAK  
- 1. 82 (Jarocin)
BOŻENA SZYMAŃSKA
- 1. 72 (Jarocin)

CZESŁAW BURCHACKI MARIANNA WOJCIECHOWSKA
- 1. 63  (Jarocin) - 1. 81 (Jarocin)
JÓZEF SZCZAWIŃSKI 
- 1. 75  (Jarocin)
ZYGMUNT KAŹMIERCZAK
- 1. 75  (Kotlin)
_________________  Rodzinom zmarłych składamy wyrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

Dziesięć kur i dwie świnie 
dla pielgrzymów

Dziesięć kur i dwie świnie zostały 
ubite w jednej z wiosek, aby wyży
wić 95-osobową grupę pielgrzymów 
na rowerach, którzy w czwartek 11 
s'erpnia wyruszyli z Jarocina do Czę
stochowy. - Zapisanych było i 07, ale 
dwanaście osób musiało z różnych po
wodów zrezygnować. Komuś odwołano 
adop, gtoś się rozchorował, a inny miał 
Pogrzeb w rodzinie. W  Częstochowie, 
w nocy z soboty na niedzielę nocowało 
Wa, ile nas było w grupie w zeszłym 
r°ku, czyli 76 osób - opowiada! ksiądz 
Andrzej Piłat, proboszcz parafii Matki 
Hożej Fatimskiej i opiekun grupy ro
werowej. - Pielgrzymi na każdym kroku 
doświadczają żvczliwości. Proboszcz 
z ̂ alkowa nie tylko zorganizował nocleg 
dla dwudziestu paru pielgrzymów na 
Plebanii i dał im jeść, to jeszcze złożył 
ofiarę na budowę świątyni. Zaprosił 
mnie też, abym wygłosił w jego parafii 
rekolekcje, a przy okazji mógł zbierać 
ofiary - doda! kapłan. Podziękował też 
firmom, które wspomogły organizację 
wyjazdu oraz poprosił pielgrzymów 
°  modlitwę w intencji wszystkich dar

czyńców.
Połowa grupy zdecydowała się na 

pokonywanie trasy na dwóch kółkach 
w obie strony. Ich wieczorny powrót 
w święto Wniebowzięcia Najświęt

szej Marii Panny obwieścił kościelny 
dzwon. Przez cztery dni przebyli po
nad 200 km. Najmłodsza uczestniczka 
- Maja miała 8 lat i jechała wraz ze 
swoim tatą w specjalnej przyczepce.

Po raz kolejny samodzielnie jechał 
11-letni Marcel. Najstarszy pątnik - 
pan Marian skończył 75 lat. Człon
kowie jarocińskiej grupy rowerowej 
też złożyli ofiarę na budowę kościo

ła. Obecnie w kancelarii parafialnej 
trwają zapisy na kolejną pielgrzymkę 
rowerową, tym razem do Lichenia. 
Wyjazd zaplanowano w dniach 27-28 
sierpnia. (is)

D z ię k o w a l i  z a  p lo n y  w  p a r a f i i
Ługi i Ciświca są takimi dzielni- 

Cami Jarocina, w których znajduje 
s'ę wiele obszarów rolnych, dlatego 
m>eszka tu wielu rolników, sadowni- 

i ogrodników. Nic więc dziwnego, 
Ze w kaplicy pod wezwaniem Mat- 
ki Bożej Fatimskiej co roku odpra
wiana jest uroczysta msza św. jako 
P°dziękowanie za plony. - IV każdej 
msty św. chleb i wino, które składamy 
ila ołtarzu, stają się Ciałem i Krwią  
Chrystusa. Można więc powiedzieć, że 
d^ęki pracy rolników Chrystus staje

się obecny pośród nas pod postacia
m i eucharystycznymi - podkreślił na 
wstępie ksiądz kanonik Andrzej Piłat, 
proboszcz parafii Matki Bożej Fatim
skiej w Jarocinie.

Stosowną do święta oprawę za
pewnili członkowie Zespołu Śpiewa
czego „Ciświczanie”, którzy weszli na 
Eucharystię ze słowami pieśni „Plon 
niesiemy plon”. Oprócz wieńca, dwóch 
chlebów, kosza z owocami i warzywa
mi na ręce księdza Piłata przekazano 
też kopertę z ofiarą na trwającą cały

czas budowę kościoła parafialnego. 
W kazaniu duszpasterz podkreślił, że 
dożynki to coś więcej niż tylko impre
za. - Ktoś, kto idzie pracować do biura 
czy fabryki, wie, co ma zrobić, co wy
produkować. I  nie jest ważne, ja k a  jest 
pogoda - mróz, grad czy deszcz. A  rol
nik? Sami na pewno się przekonaliście 
uprawiając swoje ogródki, że przyjdzie 
susza czy zaraza i ogórki uschną. Albo 
przyjdzie jedna, druga ulewa i wszystko 
zgniło. Wszystko zależy od Pana Boga 
i od tego, ja k  będziemy modlić się, prosić 
i dziękować- podkreślił kapłan. Dodał, 
że ważne jest również to, aby plony 
ziemi były właściwie, sprawiedliwie 
dzielone. - Ta umiejętność dzielenia 
się. to jest właśnie miłość miłosierna, 
o którą apelował papież Franciszek. I  to 
jest bardzo ważne nie tylko w trwającym 
obecnie Świętym Roku Miłosierdzia - 
tłumaczył kaznodzieja.

Pobłogosławione w czasie mszy 
I  św. dożynkowej przez proboszcza 
I  bochny chleba zostały później po
ił dzielone i po Eucharystii częstowano 
i  nimi wszystkich parafian. ds)

r „Ludzie, których kochamy zostaną na zawsze w naszych sercach.

V.

Serdeczne podziękowanie rodzinie, znajomym, sąsiadom,
OSP w Łuszczanowie, ks. dziekanowi z Pogorzelicy, wszystkim, 

którzy uczestniczyli w ceremonii pogrzebowej

Ś . t p .

DANIELA WIŚNIEWSKIEGO
Za okazane wsparcie, ofiarowane wieńce, kwiaty 

oraz intencje mszalne

sktada 
żona z rodzinąJ

r %„Pozostaniesz na zawsze w sercach i pamięci tych, 
którzy Cię bardzo kochali."

Serdeczne podziękowania krewnym, znajomym, sąsiadom, 
przyjaciołom oraz wszystkim, którzy zamówili msze św., 

złożyli kwiaty i odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku 
naszą najdroższą

ś . t p .
KAZIMIERĘ SPALENIAK

V.
sktada

rodzinaJ
OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

• w  —
:j .  t

w w w .jez ie rsk isc .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY
ODESZLI OD NAS...

KOMPieKSOWA n S C<£
OFERTA USŁUG e u n iW K l

CMENTARNO-
POGRZEBOWYCH

C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I  P O G R Z E B O W E  B . W .  P A U L

C ZŁO N ŁK  POLSKIEJ IZBY POGRZEBOW EJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  obsług i k lien ta  czynne od 8.00 do  17.00 

tel. komA509/660-948.W ałodo;bo\vvŁ509/320- l 21

NAJTAŃSZE USŁUC

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

larocin. ul Moniuszki lOa 
tel (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17.00 
całodobowo tel 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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LETNIA
PROMOCJA

Czynne: p o n .-p t. 8 .00 -1 7 .0 0  
so b o ta  8.00 -1 4 .0 0

fg I ŻERKÓW, ul. Kolejowa 18 
' ' tel. 609-59-11-11

A U T O J

S Z Y W
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA
Tel. 607 560 682

^ «̂—-‘****̂

Pleszew, ul. Podgórna 21

W08Wli^
S P R Z E D A Ż ,  M O N T A Ż

I OSOBOWE fcłA7i» O KUr t m  
CIĘŻAROWE 
i DOSTAWCZE

TR3DB

> naprawa 
odprysków
Pleszew , ul. Kubackiego 55

ATRAKCYJNE CENY

Tel. 660-252-097
Na podstawie art. 3 8  ust. 1 i 2 ,a rt. 39  ust.2 , art. 4 0  ust. 1 pkt 1 i art. 41 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodar
ce nieruchom ościam i (Dz.U. z 2 0 15 r. poz. 1774  z późn. zm .) oraz Rozporządzenia Rady M in istrów  z dnia 14  września 
2 004 r. w spraw ie sposobu i trybu przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości (Dz.U. z 2 0 1 4  r. 
poz. 1 490  z późn. zm .)

Zarząd  P o w iatu  Jarocińskiego  
w  zw iązku  z  negatyw nym  w yn ik iem  drugiego przetargu  

przeprow adzonego w  dniu  1 3  m aja  2 0 1 6 r .  
ogłasza trzec i p rzetarg  ustny nieograniczony na sprzedaż:

Nieruchomości niezabudowanej położonej w  Jarocinie oznaczonej w ew idencji gruntów  obręb Jarocin na arkuszu m apy 37  
jako działka nr 703 /1  o pow. 0 .0 8 7 6  ha, będącej w łasnością Powiatu Jarocińskiego dla której, Sąd Rejonowy w  Jarocinie
- V W ydział Ksiąg W ieczystych prowadzi księgę wieczystą K Z 1 J /0 0 0 0 8 9 6 6 /2  bez obciążeń w  dziale III i IV - zwaną dalej
„n ieruchom ością". . ,

| N ieruchomość położona jes t w  Jarocinie u zbiegu u lic  Bolesława Chrobrego, Kazimierza W ielkiego i Jana Sobieskiego na 
terenie osiedla domków jednorodzinnych. Stanowi grunt niezabudowany, teren równy, płaski o kształcie wydłużonego pro
stokąta, szerokości około 12 ,8  m i długości 6 8 ,0  m. Posiada dojazd z dróg asfaltowych i dostęp do urządzeń in frastruktury 
technicznej w  postaci sieci energetycznej, wodociągowej, kanalizacyjnej i gazowej.
W studium  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego m iasta i gm iny Jarocin dziatka przeznaczona 
jest pod tereny z przewagą zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i usługowej (symbol M N/U). Przez działkę przebiega 

-H s tn ie jąca  napowietrzna lin ia energetyczna wysokiego napięcia 110  kV wraz ze strefą techniczną.
Pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w  Jarocinie u zbiegu ulic 
Bolesława Chrobrego, Kazimierza W ielkiego i Jana Sobieskiego odbył się 15  stycznia o godz. 1 0 0 0  i zakończył wynikiem  
negatywnym.

Drugi przetarg ustny nieograniczony odbył się w dniu 13 maja 2 0 1 6  r. o godz. 10 .00  i zakończył się wynikiem  negatywnym. 
Trzeci przetarg odbędzie się w  dniu 07  października 2 0 1 6  r. o godz. 1 0 .0 0  w siedzibie Starostwa Powiatowego w Jarocinie 
przy Al. N iepodległości 1 0 -1 2 , sala nr 30  
Cena wyw oław cza nieruchom ości w ynosi 65  0 0 0 ,0 0  z ł netto.
S łownie: sześćdziesiąt pięć tys ięcy z ło tych 0 0 /1 0 0 .
W adium  wnoszone w pieniądzu wynosi 6 5 0 0 ,0 0  zł.
S łownie: sześć tysięcy pięćset z łotych 0 0 /1 0 0  
Postąpienie m in im alne: 6 5 0 ,0 0  zł

Do ceny osiągniętej w  przetargu zostanie doliczony podatek od towarów  i usług (VAT) według stawki obowiązującej w  dacie 
sprzedaży (aktualna stawka podatku VAT wynosi 23% ).

: f ' W arunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłata wadium  w  pieniądzu w  wysokości 6 5 0 0 ,0 0  zł. W adium z dopiskiem 
„Trzeci przetarg dz ia łk i n r 7 0 3 /1 ”  należy w płacić na konto Starostwa Powiatowego w  Jarocinie Bank PKO BP 7 2  1 0 2 0  
2 2 1 2  0 0 0 0  5 2 0 2  0 1 2 0  9 2 9 5  w  takim  term inie aby środki widoczne były na koncie Starostwa dnia 03  października 2 0 1 6  r. 
Komisja przetargowa przed otwarciem  przetargu stw ierdza wniesienie wadium  przez uczestników przetargu.
W  dniu przetargu jego uczestnicy zobowiązani są posiadać: dowód tożsamości, który podlega przedłożeniu kom isji prze
targowej przed otwarciem  przetargu oraz w  przypadku nabywania nieruchomości przez osoby prawne należy przedłożyć 
odpis z Krajowego Rejestru Sądowego, a w  przypadku osób fizycznych prowadzących działalność w form ie Spółki Cywilnej
- umowę spółki oraz stosowne umocowanie do działania w  im ieniu wspólników.
Nabycie nieruchomości przez cudzoziemców może nastąpić w przypadku uzyskania zezwolenia M inistra Spraw W ewnętrz
nych, jeżeli wym agają tego przepisy ustawy z dnia 2 4 .0 3 .1920r. o nabywaniu nieruchomości przez cudzoziemców (Dz.U. 
z 2014r. poz. 1380  z późn. zm.).
Nabywca zobowiązany jest do ustalenia we w łasnym  zakresie, czy nabycie nieruchomości będącej przedm iotem przetargu 
wymaga takiego zezwolenia.
W przetargu można brać udział osobiście lub poprzez ustanowionego pełnomocnika . Pełnomocnik przedłoży kom isji prze
targowej oryginał pisemnego pełnom ocnictwa.
W adium  wniesione w  pieniądzu przez uczestnika przetargu, który przetarg wygrał zalicza się na poczet ceny nabycia prawa 
w łasności n ieruchom ości .
Pozostałym oferentom Wadium zostanie zwrócone po zakończeniu przetargu w term in ie  nie później n iż przed upływem 3 
dni od dnia odwołania, zam knięcia, unieważnienia lub zakończenia przetargu wynik iem  negatywnym .
W adium przepada na rzecz sprzedawcy w razie uchylenia się uczestnika przetargu, który przetarg wygrał od zawarcia 
um owy notarialnej w  term in ie wyznaczonym, przez organizatora przetargu tj. najpóźniej w  ciągu 21 dni od dnia rozstrzy
gnięcia przetargu.
Nabywca ponosi wszelkie opłaty związane z nabyciem nieruchom ości.
Osoba ustalona jako nabywca nieruchom ości zobowiązana jest przed podpisaniem umowy notarialnej w p łacić  na rachunek 
bankowy sprzedającego kwotę równą 100%  ceny nieruchom ości osiągniętej w  przetargu, powiększonej o należny podatek 
VAT oraz pomniejszonej o wniesione wadium . Za datę w p ła ty  uważa się w p ływ  wymaganej należności na rachunek bankowy 
sprzedającego przed term inem  zawarcia um owy sprzedaży.
Oględzin nieruchom ości można dokonywać każdorazowo po uprzednim  telefonicznym uzgodnieniu term inu.
Zarząd Powiatu Jarocińskiego zastrzega sobie prawo odwotania przetargu z ważnej przyczyny.
Ogłoszenie o przetargu zostało zamieszczone na stronie internetowej Starosta pow ia tow ego  w Jarocinie oraz wywieszone 
na tablicach ogłoszeń Starostwa przy Al. N iepodległości 10 -12  oraz u l. Kościuszki 10.

Szczegółowe inform acje można uzyskać w  Referacie Geodezji i Gospodarki N ieruchom ościam i Starostwa Powiatowego 
w  Jarocinie przy ul. Kościuszki 10 pokój 102 te l. (62 ) 7 4 0 -7 9 -6 1 .

............ ...................................t_z______ :________ ;________________________________ :_______________________________________

W EŹ UDZIAŁ W  PROJEKCIE

KIERUNEK - PRZEDSIĘBIORCZOSt

N A  Z A Ł O Ż E N I E  W Ł A S N E J
www.euro.ctiw.pl/przedsiet

BEZPŁATNIE OFERUJEMY:
• szkolenia i doradztwo w zakresie rozpoczynania działalności 

gospodarczej
• dotację inwestycyjną-w wysokości do 2 2 .7 0 0 ,7 6  PLN
• wsparcie pomostowe w  „wysokości 1 .7 5 0 ,0 0  PLN wypłacane 

co miesiąc, przez pierwszych 6 miesięcy, na pokrycie bieżących 
wydatków nowej firmy

• wsparcie pomostowe przedłużone w okresie kolejnych 6  miesięcy 
prowadzenia firmy w wysokości 1 .1 0 0 ,0 0  PLN /  miesiąc

ZAPRASZAMY OSOBY POWYŻEJ 2 9  ROKU ŻYCIA:
• bezrobotne lub bierne zawodowo
• należące do jednej z grup: osoby długotrwale bezrobotne, osoby 

w wieku powyżej 50  lat, kobiety, osoby z niepełnosprawnościami, 
osoby o niskich kwalifikacjach

• zamieszkujące powiaty: jarociński, kaliski (bez miasta Kalisz), 
kępiński, krotoszyński, ostrowski, ostrzeszowski i pleszewskix

REKRUTACJA: WRZESIEŃ - PAŹDZIERNIK 2016 r.

BLIŻSZE INFORAMCJE:
Eurocentrum Innowacji i Przedsiębiorczości
ul. Budowlanych 5, 6 3 -4 0 0  Ostrów W ielkopolski
te l./fax 62  7 3 6  10 27
e-m ail: przedsiebiorczosc@ euro.ctiw.pl

■ T i

Fundusze
Europejskie Ę ? Unia Europejska

Projekt realizowany w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014+, 
Poddziatanie 6.3.1 „Samozatrudnienie i przedsiębiorczość"

C t a c h  u ra
0  beton

Rok założenia 1963

Stachura Michał
63-708 Rozdrażew, ul. Parkowa 4 
Tel./fax 62 722-11-64  
Kom. 601-252-647, 603-603-972  
www.stachura-beton.pl

■ że lb e to n o w e  płyty opo row e silosowe o w ym iarach: 
220x110x70  cm, 150x110x70 cm

■ posadzki przem ysłow e
■ p łyty o bo rn ikow e i zb iorniki na gno jow nicę
■ płyty d rogow e (300x150x15cm )
■ bloczki M -6
■ inne w yro by z betonu
■ układanie kostki brukowej
■ produkcja i układanie  

try lin k tz  w ibroprasy

w yHH LE* SOwb

Beton Towarowy

Jarocin
ul. Wrocławska 50
tel. 62 505 31 33

Pleszew ul. OgrodonA 13 
tel, 62 742 58 75 
tel. 62 508 20 05

Dobrzyc,), ul. Koźmińska 19 
tel 62 74134 78

p r o m o c j a
TYNKI

cena od
9 0  zł
brutto za opakowani* 

O fe rta  w a żn a  tjo 3 1 .0 8 .2 0 1 6  u

http://www.jarocinska.pl
http://www.euro.ctiw.pl/przedsiet
mailto:przedsiebiorczosc@euro.ctiw.pl
http://www.stachura-beton.pl
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G A R A Ż E  B L A S Z A N E  
-  W Z M O C N I O N E  

B R A M Y  G A R A Ż O W E  
K O J C E  D L A  P S Ó W

POŻYCZKI
DLA STAŁYCH KLIENTÓW
• 1000 ZŁ -12 RAT MIESIĘCZNYCH 

P0128 ZŁ
•1000 ZŁ-PO 30 DNIACH

ODDAJESZ 1060 ZŁ
698 832 192 

(62) 766 81 95

S K U P JA B Ł lK
'przemysłowych

ul. Węglowa (po byłej sp. ogr. EUROWIT) 
od 19.08 poniedziałek, piątek

godz. 12.00-17.00
CHWALĘCIN (TOM-WIT)

od 20.08 wtorek, sobota
godz. 12.00 -18.00

ZARZĄD POWIATU JAROCIŃSKIEGO
informuje, że w dniu 23.08.2016 roku 
na okres 21 dni na tablicach ogłoszeń 

Starostwa Powiatowego w Jarocinie przy 
Al. Niepodległości 10-12 i ul. Kościuszki 10, 

został wywieszony
WYKAZ 0 PRZEZNACZENIU DO ODDANIA 

W NAJEM W DRODZE PRZETARGU 
PISEMNEGO NIEOGRANICZONEGO LOKALU 

MIESZKALNEGO NR 4,
położonego w budynku usytuowanym na 

nieruchomości w Porębie 32, gmina Jaraczewo, 
stanowiącej własność Powiatu Jarocińskiego 

Wykaz zamieszczono również na stronie 
internetowej BIP tutejszego Starostwa.

SKUTECZNY
ANGIELSKI

Z  doświadczonym 
nauczycielem Liceum

J a c e k  Łyko  
5 0 1 - 6 5 0 - 1 0 5

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Jarocinie podaje do publicznej 
wiadomości, że w dniu 31 sierpnia 2 0 1 6  roku o godz. 10 :00  

w miejscowości Witaszyce, ul. Kolejowa 3 4  odbędzie się 
I licytacja ruchomości:

s a m o c h o d u  o s o b o w e g o  m a r k i  B M W , m o d e l  

5 2 5  D i s e l  D P F  F 1 0 ,  r o k  p r o d u k c j i  2 0 1 3 ,  

n r  r e j .  P J A  U R 5 7 ,  n r  n a d w o z i a  

W B Ą 5 C 7 1 0 7 0 D 0 5 4 2 9 2

wartość szacunkowa 1 3 3 .0 0 0 ,0 0  zł., cena wywołania 9 9 .7 5 0 ,0 0  zł.

W arunkiem uczestnictwa w licytacji jest wpłacenie wadium  w  wysokości 1/10 
wartości oszacowania ruchomości na rachunek Urzędu Skarbowego w  Jarocinie: 
Narodowy Bank Polski 0 /0  Poznań NR 0 7 1 0 1 0 1 4 6 9 0 0 0 0 6 8 1 3 9 1 2 0 0 0 0 0  
w nieprzekraczalnym term in ie  do dnia 3 0 .0 8 .2 0 1 6  r. lub wpłacenie wadium  
pracownikowi urzędu skarbowego na pół godziny przed jej rozpoczęciem w  m iej
scu prowadzenia licytacji.
Uwaga: Przez wniesienie w ad ium  w  te rm in ie , rozum ie się uznanie w dn iu  
3 0 .0 8 .2 0 1 6  r. rachunku bankowego Urzędu wym aganą kwotą wadium .

.- W adium wpłacone przez osobę, która w ylicy tu je  sprzedaną ruchomość zali
czone zostanie na poczet ceny nabycia ruchom ości.
- Pozostałym osobom wadium  zostanie zwrócone niezwłocznie po za m kn ięc iu ,'  
odwołaniu, unieważnieniu lub zakończeniu w yn ik iem  negatywnym licytacji.
- Dowód wniesienia wadium  przez uczestnika licytacji podlega przedłożeniu 
osobie przeprowadzającej licytację na pót godziny przed je j rozpoczęciem.

Zajętą ruchomość można oglądać w  dniu licytacji od godz. 0 9 :3 0  do 1 0 :0 0  
w  m iejscowości W itaszyce, ul. Kolejowa 3 4 , 6 3 -2 3 0  Witaszyce.

Informacje dotyczące licytacji można uzyskać telefonicznie 
pod n r te l.  (62 ) 5 0 5 -6 0 -4 5 .

ZAPRASZAMY
DO SALONU DRZWI I PODŁÓG 
W NOWEJ ODSŁONIE

| E T A
Salony łazienek od 1990r.

SALON ŁAZIENEK

http://www.jarocinska.pl
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Lid e r na p o c zą te k
1 W  dobrych humorach nowy sezon ligowy w kaliskiej A-klasie piłkarskiej rozpoczęły drużyny z Kotlina i Goliny. Błękitni Sparta, po 
zwycięstwie nad beniaminkiem - Spartą Russów zostali pierwszym liderem. Wygraną zanotowali również piłkarze Gromu, Od remisu 
z OKS-em zaczął nowe rozgrywki WKS Witaszyce. Przegrał tylko LZS Cielcza - 1:3 w Czekanowie.
Błękitni Sparta 
- Sparta Russów 3:0

Bardzo dobrze zaczął się nowy 
sezon dla drużyny Błękitnych Sparty 
Kotlin. Zespół, który po kilku latach 
przerwy prowadzi ponownie trener 
Adrian Popławski, wzmocniło m.in. 
^Jjyóch byłych graczy Unii Szymano- 
wice, w tym jeden z czołowych strzel
ców poprzedniego sezonu - Mateusz 
Rybarczyk. Obaj zawodnicy mieli 
udział przy wszystkich golach dla 
gospodarzy.

Już w 7. minucie nowy nabytek 
zespołu z Kotlina Patryk Cierzniak 
dośrodkowa! z rzutu rożnego, a po
wracający po niemal rocznej przerwie 
Piotr Nowakowski głową zapewnił 
gospodarzom prowadzenie.

W drugiej połowie dwa pierwsze 
gole w nowym klubie zaliczył Ry- 
barczyk. Szczególnie efektowny był 
drugi, zdobyty po dwójkowej akcji 
z Dawidem Perą. Beniaminek nie 
zagroził w tym meczu gospodarzom, 
którzy z nadziejami na dobry wynik 
przystąpią za tydzień do derbowego 
pojedynku w Cielczy.

Grom - Czarni 2:0
Podopieczni Sebastiana Wasz

kiewicza zainkasowali cenne punkty, 
zasłużenie pokonując w pierwszym 
meczu nowego sezonu spadkowicza 
ZjJdasy okręgowej Czarnych Dobrzy
ca.

Już w pierwszej połowie dobrze 
grająca obrona gospodarzy nie po
zwoliła Czarnym na stworzenie za
grożenia pod własną bramką, nato
miast dogodne okazje do strzelenia 
goli mieli Michał Bryll oraz Krzysztof 
Potarzycki.

Po zmianie stron prowadzenie 
mogli objąć goście z Dobrzycy, ale 
znakomicie w sytuacji, jeden na jed
nego” spisał się bramkarz Gromu 
Bartosz Kubiak. W ostatnich trzy
dziestu m inutach uwidoczniła się 
znaczna przewaga Gromu i w końcu, 
w 75. minucie, Krzysztof Potarzycki 
(kontynuuje serię spotkań, w których 
strzela gole, rozpoczętą jeszcze w po
przednim sezonie) zapewnił gospo
darzom prowadzenie. W  ciągu kolej
nych kilku minut ten sam zawodnik

mógł skompletować hattricka, ale nie 
był już tak skuteczny. W  86. minucie 
wyręczył go M arcin . Szymkowiak, 
który powrócił do zespołu z Goliny, 
po wypożyczeniu do Białego Orła 
Koźmin.

W zespole Gromu zagrało w tym 
meczu aż siedmiu młodzieżowców* 
a dwóch kolejnych wychowanków 
zadebiutowało w rozgrywkach se- 
niorskich.

WKS Witaszyce 
- OKS Ostrów 3:3

Piłkarze WKS-u Witaszyce na 
początku nowego sezonu nie zapre
zentowali jeszcze zwycięskiego kursu, 
jakim imponowali w rundzie wiosen
nej poprzedniego sezonu. W efekcie 
z trudem uratowali remis w spotkaniu 
z OKS-em.

Podopieczni Pawła Janasa jako 
pierwsi mogli objąć prowadzenie, ale 
Miłosz Kowalski nie zamienił dobrej 
okazji rra gola. Potem kilkukrotnie 
dobrą dyspozycją mógł się wykazać 
bramkarz WKS-u - Jakub Jacek. Tylko 
dzięki jego interwencjom gospodarze 
nie przegrywali aż przez pół godziny.

W końcu jednak został pokonany 
strzałem z rzutu karnego, a jeszcze 
przed przerwą goście zdołali zdobyć 
gola także z akcji.

Po zmianie stron zespół z Wi- 
taszyc ruszył do odrabiania strat. 
W 55. minucie kontaktowego gola 
zdobył Remigiusz Korzeniewski, który 
powrócił do WKS-u po rocznym po
bycie w Stali Pleszew. Po chwili ten 
sam zawodnik mógł doprowadzić do 
wyrównania, ale w zamieszaniu trafił 
tylko w poprzeczkę. W rewanżu OKS 
wyprowadził kontrę i znów prowadził 
różnicą dwóch goli.

W końcówce spotkania goście 
opadli z sił i podopieczni Pawła Ja 
nasa zdołali uratować remis. Naj
pierw drugiego gola zdobył Miłosz 
Kowalski, a w ostatniej akcji meczu 
Remigiusz Korzeniewski doprowadził 
do wyrównania, wykorzystując rzut 
kamy po faulu na Michale Gościnia- 
ku.

Piast - LZS Cielcza 3:1
Mocno osłabiony, w porównaniu 

z poprzednim sezonem, zespół z Ciel
czy nie zdołał wywalczyć punktów n a .

3
i  
ś

boisku spadkowicza z klasy okręgowej 
Piasta Czekanów. Z drużyny, która 
w poprzednim sezonie była rewelacją 
A-klasy ubyli Mateusz Mizerny (już 
strzela gole dla Astry Krotoszyn), 
M ateusz Zięciak (juniorzy Jaroty) 
i Tomasz Mikołajczak (Phytopharm 
Klęka).

Ale i bez tych piłkarzy podopiecz
ni Aleksandra Matuszewskiego do
brze radzili sobie w meczu „na wo
dzie” w Czekanowie. Rywale byli 
jednak  skuteczniejsi. Co praw da 
to  „Chelsea” objęła prowadzenie. 
W 18. minucie Karol Oczkowski do- 
środkował z rzutu rożnego wprost 
na głowę Marcina Matuszewskiego 
i piłka znalazła się w siatce. Niestety, 
już dwie minuty później gospodarze 
doprowadzili do wyrównania. Jeszcze 
w tej części gry znakomitych okazji 
dla gości nie wykorzystali Maciej 
Stamierowski i Kamil Filipiak.

Po zmianie stron gospodarze mie
li więcej szczęścia w kałużach błota 
i dwukrotnie zmusili do kapitulacji 
bram karza LZS-u Cielcza Jakuba 
Góreckiego.

(pw)

t
 BŁĘKITNI SPARTA 

SPARTA RUSSÓW
S K t f l O

Błękitni Sparta: R. Sobczak - M. Boguszyński, R. Mańkowski, T. 
Nowakowski, M. Nowicki. R Palczewski, D. Jasiński, P Nowakowski 
(85. Ł. Glinkowski), R Cierzniak (70. D. Bem). B. Mrugacz (57- 
D. Pera), M. Rybarczyk (82. H. Szymczak)

1:0 - Piotr Nowakowski - głową po dośrodkowaniu z rogu 
Patryka Cierzniaka (7.)
2:0 - Mateusz Rybarczyk - po indywidualnej akcji (70.)
3:0 - Mateusz Rybarczyk - po akcji z Dawidem Perą (81.)

Grom: B. Kubiak - Sz. Bryll, Marcin Bryll. R Ziętek, P Bierła, M. 
Szymkowiak (88. A. Kowalczyk). M. Wachowiak, K. Gładczak. 
K. Potarzycki. J. Goździaszek (46. M. Jelak), Michał Bryll (60. 
Ł. Walczak)

1:0 - Krzysztof Potarzycki - po podaniu Marcina Szymko
wiaka (75.)
2:0 - Marcin Szymkowiak - po podaniu Krzysztofa Glad- 
czaka (86.)

WKS: J. Jacek - R Wegner, T. Pluciński, M. Urbaniak, A. Niemczyk, 
M. Gościniak, J. Wojtysiak (55. J. Kuberka), M. Trybek, S. Jankowski 
(80. A. Wawrzyniak), M. Kowalski, R. Korzeniewski

0:1 - z rzutu karnego (30.)
0:2 - (40.)
1:2 - Remigiusz Korzeniewski - po dośrodkowaniu z rzutu 
rożnego (55.)
1:3 - (75.)
2:3 - Miłosz Kowalski - w zamieszaniu podbramkowym (84-) 
3:3 - Remigiusz Korzeniewski - z rzutu karnego po faulu na 
Michale Goścjpiaku (90,+2)

PtAST CZEKANÓW

LZSO&CZA

LZS: J, Górecki - M. Szatkowski, D. Wrzalik, A. Piętka, D. Korasiak, 
K. Lisiak (75. A. Wiza), Ł. Marchewka, M. Stamierowski (68- J- 
Nowak), K. Filipiak, M. Matuszewski (68. B. Defitowski). K-
Oczkowski (75. P Strzelczyk)

0:1 - Marcin Matuszewski - głową po dośrodkowaniu Karola 
Oczkowskiego z rzutu rożnego (18.)
1:1-(21.)
2:1 - (55.)
3:1 - (90 -ł-l)

II i W* A 3T Uwaga! Polonia Bytom została ukarana odjęciem czte 
U L K i A rech,, GKS Bełchatów trzech, a Siarka Tarnobrzeg jednego

Wyniki IV kolejki rozgrywek: punktu za niespełnienie wymogów licencyjnych.
Olimpia Zambrów - R0W 1964 Rybnik 1:0
Polonia Bytom - GKS Bełchatów 2:0 1 II! L I W  ( G R U P A  K U  i P O M  W L K P  ii.|roionia warszawa - uumpia LiDiąg 
Odra Opole - Warta Poznań

1:1
4:1 Wyniki III kolejki rozgrywek: *

Błękitni Stargard - Siarka Tarnobrzeg 3:1 Górnik Konin - Świt Skolwin 1:1
Kotwica Kołobrzeg - Legionovia Legionowo 2:0 Lech II Poznań - KS Chwaszczyno 2:1
Raków Częstochowa - Gryf Wejherowo 4.1 Vineta Wolin - Gwardia Koszalin 0:0
Rozwój Katowice - Radomiak Radom 1:1 Chemik Bydgoszcz - Sokół Kleczew 0:3
Stal Stalowa Wola - Puszcza Niepołomice 1:0 Pogoń II Szczecin - iarota Jarocin 1:1

- Bałtyk Gdynia - KKS 1925 Kalisz 1:0
Tabela: Polonia Środa - Wda Świecie 1:3

l.Odra Opole 4 10 11:3 Elana Toruń - GKS Przodkowo 2:2
2. Raków Częstochowa 4 10 11:5 Pogoń Lębork - Leśnik Manowo 2:0
3. Puszcza Niepołomice 4 7 4:1
4. Błękitni Stargard 4 •7 7:5 Tabela:
5. Kotwica Kołobrzeg 4 7 4:3 1. Lech II Poznań 3 9 4:1
6. Polonia Bytom 4 6 6:0 2. Jarota Jarocin 3 7 1:1
7. Gryf Wejherowo 4 6 6:7 3. Bałtyk Gdynia 3 7 4:2
8. Radomiak Radom 4 5 3:3 4. Sokół Kleczew 3 6 4:3
9. Polonia Warszawa 4 5 5:6 5. Gwardia Koszalin 3 5 3:2

10. Rozwój Katowice 4 4 5:5 6. Górnik Konin 3 4 4:2
11. R0W1964 Rybnik 4 4 3:3 7. GKS Przodkowo 3 4 5:4
1?. Legionowa Legionowo 4 4 5:6 7. Wda Świecie 3 4 5:4
13. GKS Bełchatów 4 3 5:4 9. Świt Skoiwin (Szczecin) 3 4 3:2
14. Olimpia Elbląg 4 3 3:5 10. Elana Toruń 3 4 4:4
15. Siarka Tarnobrzeg 4 3 3:7 11. Vineta Wolin 3 4 4:5
16 Stal Stalowa Wola 4 3 2:7 12. Pogoń Lębork 3 3 4:4
1? Olimpia Zambrów 4 3 2:9 13. KS Chwaszczyno 3 3 5:7
18. Warta Poznań 4 1 3:9 14 KKS 1925 Kalisz 3 3 3:5

15. Chemik Bydgoszcz
16. Leśnik Manowo
17. Pogoń II Szczecin
18. Polonia Środa Wlkp.

3
3
3
3

3
3
1
1

2:5
1:4
2:4
3:9

Uwaga: Zespól Dąbroczanki Pępowo wycofał się z roz
grywek.

1  K A L I S K A  K L A S A  O K R Ę G O W A
1

1 !V  U G A  { G R U P A  P O Ł U D N I O W A ;  1 Wyniki 1 kolejki rozgrywek:
LKS Gołuchów - Szczyt Szczytniki 5:2

Wyniki III kolejki rozgrywek-. Raszkowianka Raszków - KS Opatówek 0:3
SKP Słupca - Ostrovia Ostrów 1:4 Olimpia Brzeziny - Odolanovia Odolanów 1:3
Centra Ostrów - Wicher Dobra 6:1 Korona Pogoń Stawiszyn - Stal Pleszew 0:3
LKS Ślesin - Obra 1912 Kościan 4:1 Pogoń Trębaczów - Zefka Kobyla Góra 2:3
PKS Racot - Victoria Ostrzeszów 1:1 GKS Żerków - Orzeł Mroczeń 0:1
Rawia Rawicz - Polonia 1912 Leszno 2:1 Piast Kobylin - Barycz Janków 2:1
Victoria Września - Polonia Kępno 6:0 Victoria Skarszew - Astra Krotoszyn (przełożony)
Pogoń N, Skalmierzyce - Biały Orzeł Koźmin 1:1
Kania Gostyń pauza Wyniki II kolejki rozgrywek:
Tabela: LKS Goluchów - Victoria Skarszew 1:0

l.Victoria Września 3 9 14:1 Szczyt Szczytniki - Barycz Janków 1:1
2. Pogoń N. Skalmierzyce 3 7 9:3 GKS Żerków - Piast Kobylin 1:3
3. LKS Ślesin 3 7 6:2 Zefka Kobyla Góra - Orzeł Mroczeń 0:1
4. Obra 1912 Kościan 3 6 4:4 Pogoń Trębaczów - KS Opatówek 3:1
5. Centra Ostrów Wlkp 2 4 6:1 Stal Pleszew - Raszkowianka Raszków 6:1
6. Ostrovia 1909 Ostrów Wlkp. 3 4 8:6 Odolanovia - Korona Pogoń Stawiszyn 1:1
7. Rawia Rawicz 3 4 5:5 Astra Krotoszyn - Olimpia Brzeziny 2:1
8. Biaty Orzeł Koźmin Wlkp. 3 4 3:5
9. Polonia Kępno 3 4 1:6 Tabela:

10. Polonia 1912 Leszno 2 3 5:2 1. Stal Pleszew 2 6 9:1
11. Victona Ostrzeszów 3 2 2.5 2. LKS Gotuchów 2 6 6:2
12. PKS Racot 1 1 1:1 3 Piast Kobylin 2 6 5:2
13. Kania Gostyń 2 0 0:6 4. Orzeł Mroczeń 2 6 2:0
14. SKP Słupca 3 0 2:10 5.0dolanovia Odolanów 2 r I 4:2
15. Wicher Dobra 3 0 3:12 6 Pogoń Trębaczów 2 3 ; 5:4

7. KS Opatówek
8. Astra Krotoszyn
9. Zefka Kobyla Góra

10. Barycz Janków Przyg.
11. Szczyt Szczytniki
12. Korona Pogoń Stawiszyn
13. Victoria Skarszew
14. Olimpia Brzeziny

2
1
2
2
2
2
1
2

3
3
3
1
1
1
0
0

4:3
2:1
3:3
2:3
3:6
1:4
0:1
2:5

10. Gladiatorzy Pieruszyce
11. LZS Cielcza
12. Czarni Dobrzyca
13. Orzeł Wysocko Wielkie 
13. Sparta Russów

1
1
1
1
1

0
0
0
0
0

0
1 i 
0

|  P O Z N A Ń S K A  A - K L A S A  ( G R U P A  J
15. GKS Żerków 2 0 1:4 Wyniki 1 kolejki rozgrywek: 0;4
16. Raszkowianka Raszków 2 0 1 9 Zawisza Dolsk - Avia Kamionki

Warta II Śrem - Clescewia Kleszczewo Ł-3
*0
6:41 K A L I S K A  A - K L A S A  ( G R U P A  11 Polonia II Środa - Polonia Poznań

Pogoń Książ - Lider Swarzędz A tWyniki 1 kolejki rozgrywek: Stella Luboń - Czarni Czernieiewo 0:»
Prosną Kalisz - Orzeł Wysocko 3:0 Phytopharm Klęka - Maratończyk Brzeźno 1:1
WKS Witaszyce OKS Ostrów 3:3 Kłos II Zaniemyśl - Jurand Koziegłowy (przełożoną7
Grom Golina - Czarni Dobrzyca 2:0
CKS Zbiersk - Gladiatorzy Pieruszyce 5:3 Tabela:Sulirnirczyk Sulmierzyce - Zieloni Koźminek 1:2 1. Avia Kamionki 1 3 4:0
Piast Czekanów - LZS Cielcza 3:1 2. Polonia II Środa Wlkp. 1 3 3:0
Błękitni Sparta Kotlin - Sparta Russów 3:0 3. Pogoń Książ Wlkp. 1 3 6:4

4. Clescevia Kleszczewo ' 1 3 J:c
i (1Tabela: 5. Czarni Czerniejewo 1 3 1:U
1-11. Błękitni Sparta Kotlin 1 3 6. Maratończyk Brzeźno 1 1 i,l1. Prosną Kalisz 1 3 3lo 6 Phytopharm Klęka 1 1 *•*1)03. CKS Zbiersk 1 3 5:3 8. Jurand Koziegłowy 0 0 n.fl

4. Piast Czekanów 1 3 3:1 8. Kłos II Zaniemyśl 0 0 2:3n 15. Grom Golina 1 3 2:0 10. Waita II Śrem 1 0
6. Zieloni Koźminek 1 3 2:1 11. Stella Luboń 1 0 0:1 

i  6
7. OKS Ostrów Wlkp. 1 1 3:3 12. Lider Swarzędz 1 0 4:0
7. WKS Witaszyc* 1 I 1 3:3 13. Polonia Poznań 1 0 0:4

n ,1
9. Sulirnirczyk Sulmierzyce 1 1 0 1:2 14. Zawisza Dolsk 1 0 0:4

http://www.jarocinska.pl
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► 16.00 Niedziela 28 sierpnia ► 16.00 Niedziela 28 sierpnia

KALISKA A-KLASA (GRUPA I) KALISKA A-KLASA (GRUPA I) KALISKA A-KLASA (GRUPA I) POZNAŃSKA A-KLASA (GRUPA I)

Niedziela 128 sierpnia 

li) LZS CIELCZA
► 11 .00 Sobota 27 sierpnia 16.00

Igi BŁĘKITNISPARTA KOTUŃ
GROM GOUNA 
OKS OSTRÓW WLKP.

PROSNĄ KALISZ 
I K; WKS WUASZYCE

^  UDER SWARZĘDZ 
PHYTOPHARM KLĘKA

ZA PO W IED ZI
SPO TKAŃ

Na starcie b ie g u  „ G ó r k a  Ż e r k o w s k a "  s ta n ę ło  p r a w ie  s tu  b ie g a c zy

M o k r a  g ó r k a  ż e r k o w s k a
JśWtińska 
POD NASZYM 
PATRONATEM

Uli
Prawie sto osób ukończyło 11 Bieg 

iezny „Górka Żerkowska”. Naj- 
tepszy okazał się poznaniak - Paweł 
Tarasiuk (drugi przed rokiem), który 
decydowanie wyprzedził Macieja 
Mrówczyńskiego. Trzeci był Mariusz 
Kościelny (obaj z grupy Biegacze Jaro
w i. Najlepszy z żerkowiaków- Patryk 
Pzowy zajął czwarte miejsce. Wśród 
kobiet triumfowała Ewa Pachurka.

Zerkowski bieg ma szansę stać 
s*ę kultowym w środowisku biegaczy. 
' Na tej trasie, z naszą „górką" nie da 
s,f uzyskiwać rekordowych wyników, 

każdy może się sprawdzić i pobijać 
wfosne osiągnięcia. Taki bieg, na tej 
Atypowej trasie jest bardzo ciekawą 
Propozycją po kilku startach na płaskim 
terenie - mówi Przemysław Matan, ze 
towarzyszenia Athletica, organizato- 
ra biegu.

'  Deszczowa pogoda trochę po- 
*różowała nam plany, ale myślę, że 
jonizacyjnie wszystko nam wyszło.

°tete z różnych stron Polski, którzy 
Przyjechali do Żerkowa chwalili na- 
SW imprezę. Jeżeli zmęczony po hie- 
Ku zawodnik ma jeszcze silę, a przede 
^zystkim ochotę, by nam podziękować 
' Pogratulować organizacji to daje nam 
0 Wielką motywację do dalszej pracy - 
Ntówi Przemysław Matan.

Oprócz biegu na 10 km ponad 
30 osób wzięło udział w marszu nor- 
dic walking na dystansie 6 km. Tu 
najlepszy okazał się Krzysztof Ski
ba z Polkowic, a z żerkowian Zofia 
Szkudlarek i Marek Maciejak.

Ulicami Żerkowa przeszedł także 
I M arsz dla Serca im. M ałgorzaty 
Korcypy (nieżyjącej już żerkowianki 
po przeszczepie serca). Kilometrową 
trasę pokonało prawie czterdzieści 
osób. - W  tym roku taki marsz zorga
nizowaliśmy po raz pierwszy. Podjęli
śmy współpracę z Fundacją Śląskiego 
Centrum Chorób Serca w Zabrzu, która 
promuje transplantologię - opowiada 
Matan.

Deszczowe warunki i mokre, śli
skie drogi nie pozwoliły wziąć udziału 
w zawodach sparaliżowanemu Prze
mkowi Wojcieszakowi z Przybysławia, 
który zamierzał całą dziesięciokilo- 
metrową trasę pokonać na wózku. 
- Szkoda, że Przemek nie mógł być 
z nam i w tym roku. Pogody jednak nie 
da się zaplanować. Myślę, że wystartuje 
w przyszłym roku - zapowiada Prze
mysław Matan.

Na mecie wśród kibiców i zawod
ników rozlosowano rower. Szczę
śliwcem został Krzysztof Olejniczak 
z Gostynia. (faf)

N a jle p s i że r k o w ia c y : Z u z a n n a  M ie rn ik  i P a tr y k  B z o w y

.
Stowarzyszenie Athletica i Gmina Żerków - organizatorzy II Biegu Ulicznego 

„Górka Żerkowska" dziękują za wsparcie sponsorom, którymi byli:
Bank Spółdzielczy Jarocin, PPHU Wabis, OSM Jarocin, Apteka Stróżykowie 
- Grzegorz Stróżyk, Powiatowy Bank Spółdzielczy we Wrześni o/Żerków, 
Pizzeria Primavera, MCT, AVF Gerard Włodarczyk, ZAZ Promyk, Pizzeria 

Familijna, Paintball Dębno-Lutynia, Diet8iMore, Delikatesy Centrum Żerków 
- Marcin Gościniak.

Partnerami biegu byli także: Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy Żerków, 
Sklep Sportowy Sport Center, Atlas Fitness Club 

Współpraca: Gimnazjum Żerków, Muzeum im. Adama Mickiewicza 
w Śmietowie.

Punktowały na olimpiadzie
Dwie zawodniczki UKS-u Przełaj Żerków wzięły 

udział w Ogólnopolskiej O limpiadzie Młodzieży 
w Lekkiej Atletyce, która odbyła się we Wrocławiu.

Prawo do startu w finale ÓOM. czyli w M istrzo
stwach Polski Juniorów  Młodszych, uzyskiwało 24 
zawodników z najlepszymi wynikami. Obie żerko- 
wanki zakwalifikowały się do zawodów w chodzie 
na 5.000 m. Siódme miejsce zajęła M ichalina Jaś- 
kowiak, a Dominika Grzelak dotarła do mety na 
dwudziestej pozycji.

- Nieco więcej oczekiwałem od M ichaliny, ale  
w sporcie tak ju ż  jest. że raz się zdobywa medale, 
a innym razem jest się poza podium. Trzeba jednak  
pamiętać, że została siódmą zawodniczką w Polsce. 
Dom inika jechała z dwudziestym pierwszym wynikiem 
i zajęła dwudzieste, ostatnie punktowane miejsce, więc 

jestem zadowolony z je j  startu - podsumował występ 
swoich podopiecznych trener UKS Przełaj Żerków 
- Dawid Bierła.

(faf)

POZNAŃSKA A-KLASA

Remis
w dziesiątkę

W pierwszym meczu kolejnego 
sezonu w poznańskiej A-klasie 
piłkarze Phytopharmu Klęka zre
misowali 1:1 z M aratończykiem 
Brzeźno, zdobywając bramkę na 
wagę jednego punktu już w doli
czonym czasie gry.

Przed rozpoczęciem rozgry
wek w Klęce doszło do małej re
wolucji kadrowej. Zespół opuści’ 
aż dziewięciu piłkarzy, ale na ich 
miejsce pojawiła się dziewiątka 
nowych graczy, z których najbar
dziej znani są M ichał Kościel
niak i M ateusz Zaworski (obaj 
już kiedyś występowali w Klęce, 
ale ostatnio odpoczywali od pił
ki, a teraz postanowili wrócić na 
boisko).

M aratończyk jeszcze w Kłęce 
me wygrał. W trzech dotychcza
sowych pojedynkach tych drużyn 
dwukrotnie lepszy okazywał się 
Phytopharm , a raz spotkanie za
kończyło się remisem.

Tym razem zanosiło  się, że 
piłkarze z Brzeźna po raz pierwszy 
wywiozą kom plet punktów. Po 
pierwszej, bezbramkowej połowie, 
w drugiej goście uzyskali p ro 
wadzenie, po strzale Sebastiana 
Przybysławskiego z rzutu karnego, 
podyktowanego za przypadkowe 
zagranie piłki ręką. M ichał Ko
ścielniak za to zagranie zobaczył 
drugą żółtą kartkę i musiał przed
wcześnie odpuścić boisko.

M aratończyk już w doliczo
nym czasie gry mógł podwyższyć 
wynik, ale nie tylko zm arnował 
świetną okazję, a do tego nadział 
się na kontrę Phytopharmu, którą 
skutecznie wykończył nowy naby
tek ekipy z Klęki - Adam A dam 
czyk, ratując punkt.

- Trochę rite rozum iem , za  
co dostałem drugą żółtą kartkę. 
N a  szczęście, m im o że graliśm y  
w osłabieniu udało nam się zdobyć 
wyrównującą bram kę. Myślę, że 
remis jes t wynikiem sprawiedliwsi: 
- pow iedział po meczu M ichał 
Kościelniak, który pom aga A da
mowi Parusowi w prowadzeniu 
drużyny.

(faf)

PHYTOPHARM KLĘKA I7WTI
maratończyk łfflł

Phytopharm: D. Sposób (K. Gromada) - A, Adamczyk. M. 
Kościelniak, S, Kieł, D. Janiszewski (Emanuel Rowecki) - K. 
Zawacki - J. Wolski, E. Kowalski, M. Zaworski, M. Nowak (Ł. 
Zawacki) - T. Mikołajczak (M. Janicki)

0:1 - Sebastian Przybystawski, z rzutu karnego 
1:1 Adam Adamczyk (90.)
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m m n m m m m m

F a ls t a r t
G ie k s y

Od falstartu rozpoczęli nowy 
sezon piłkarze GKS-u Żerków. 
Podopieczni Aleksandra Stacho
wiaka przegrali dwa pierwsze 
spotkania. Przed tygodniem 0:1 
z Ortem Mroczeń, a w niedzielę 
ulegli 1:3 Piastowi Kobylin. 
u ' - Dwa pierwsze mecze graliśmy 

ze spadkowiczami z IV  ligi. I  byty to 
zespoły reprezentujące wysoki po- \ 
ziom. Zaczynany sezon bez punktów, \ 
ale myślę, te  w kolejnych spotkaniach 
będzie lepiej - mówi trener GKS-u.

Latem doszło do kilku poważ- j 
nych zmian w drużynie. Odeszli 
doświadczeni piłkarze: Paweł Ma- 
jusiak zasilił Białego Orła Koźmin, 
Piotr Karcz wyjechał do Niemiec, 
a Dawid Grzebyszak zakończył 
karierę. Zastąpić muszą ich młodzi 
gracze.

W pierwszej połowie przewagę 
miała drużyna Piasta, ale dobrze j 
w bramce spisywał się Damian 
Wieliński. Po zmianie stron zmienił 
się również obraz gry. Żerkowianie 
przeważali i zdobyli gola po kom
binacyjnej akcji, którą wykończył 
Marcin Jujka.

- W  drugiej połowie przejęliśmy 
inicjatywę, byliśmy zespołem lep
szym, zdobyliśmy bramkę i właści
wie byłem ju ż  przekonany, że taki 
wynik dowieziemy do końca. N ie 
stety bardziej doświadczona drużyna 
z Kobylina wykorzystała nasze błędy 
w ustawieniu i trzykrotnie nas uka
rała - mówi trener GKS-u. - Dziś 
mogliśmy spotkanie wygrać, ale tak j 
się złożyło, że po dwóch kolejkach I 
mamy zero punktów i musimy ich ; 
szukać w kolejnych meczach. Łatwo 
nie będzie, ale postaramy się tak, ja k  
w poprzednim sezonie, walczyć do 
samego końca - zapowiada Alek
sander Stachowiak.

(faf)

S GKS ŻKHÓW

PUSTKDBYUN

w m m n n mGKS: Damian Wielińskf- Mariusz Nowaczyk, Hubert Grzeby
szak, Tobiasz Potocki, Piotr Dutkowiak - Marcin Jujka, Dariusz 
Adamski, Artur Maciejowski. Sebastian Wach, Tomasz 
Zaremba - Przemysław Kujawa (60. Przemysław Grzesiak)

1:0 Marcin Jujka. po podaniu Sebastiana Wacha (60.) 
1:1 - Patryk Kamiński (64.)
1:2 Bartosz Knuła (68.)
1:3 - Michał Rejek (71.)

----------  O G Ł O S Z E N I E

j C e s n i e m c u

fjbryfcMTtietofc)

MAT. BUDOWLANE 
KOSTKA BRUKOWA
P R O M O C Y J N E  C E N Y !

OPAt KLINKIER
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R E M IS
z „nazwiskami

Michał Grobelny w Szczecinie 
zobaczył czerwoną kartką i teraz 
musi czekać na decyzją w ilu 
spotkaniach nie będzie mógł 
wystąpić

Choć Jaro ta straciła w Szczeci
nie pierwszą bramkę, punkty i pozy
cję lidera, to remis l : l z  rezerwami 
Pogoni można uznać za sukces pod
opiecznych Janusza Niedźwiedzia. 
Jarociniacy przegrywali po pierwszej 
połowie 0:1, ale ambitnie walczyli 
do końca i zdołali doprowadzić do 
wyrównania, mimo że musieli sobie 
radzić w osłabieniu, po czerwonej 
kartce dla M ichała Grobelnego.

Ja ro ta  na niedzielne sp o tk a
nie od Szczecina wyjechała rano. 
Klubu nie stać na wyjazdy dzień 
przed meczem, choć tydzień temu 
trenćr Vincty Wolin właśnie w tym, 
że jego drużyna musiała w Jarocinie 
zagrać „z m arszu” upatrywał jednej 
z przyczyn porażki. t

Rezerwy Pogoni zaliczyły fal
start w rozrywkach III ligi. W dwóch 
pierwszych meczach odniosły dwie 
porażki i zajmowały przed trzecią 
kolejką ostatnie miejsce. Na drugim 
biegunie tabeli znajdowała się J a 
rota. Szczecinianie przeciwko pod
opiecznym Janusza Niedźwiedzia 
wystawili więc praw dziwą arm ię 
zaciężną z siedmiom a piłkarzami 
z kadry pierwszego zespołu - z n a 
pastnikiem Łukaszem Zwolińskim 
i bramkarzem Jakubem Słowikiem 
na czele (poza tym zagrali: Dawid 
Kort, Marcin Listkowski, M ateusz 
Lewandowski. Robert Obst, Jakub 
Piotrowski).

J a ro ta  nie p rzestraszy ła  się 
„nazwisk” i postawiła się drużynie 
Pogoni. - Wychodząc na boisko nie 
patrzymy, czy gramy z zawodnikami 
pierwszej, czy drugiej drużyny - m ó
wił po meczu Piotr Garbarek, który 
m iał udział przy obu bram kach. 
W pierwszej połowie nie up ilno

wał Łukasza Zwolińskiego, a jeden 
z najbardziej utalentowanych pił
karzy młodego pokolenia w Polsce 
(porównywany do młodego Roberta 
Lewandowskiego) pokonał Jakuba 
Zolecha. W drugiej części kapitan 
Ja ro ty  w pełni zrehabilitow ał się 
zdobywając gola dającego cenny 
punkt. Z rzutu rożnego dośrodko- 
wał niezawodny Piotr Skokowski, 
a „G arbus” wykorzystał swoje do 
świadczenie i warunki fizyczne głową 
pokonując Słowika.

Jarota wtedy grała już w osłabie
niu, gdyż w 83. minucie czerwoną 
kartkę zobaczył M ichał Grobelny, 
który przytrzymywany przez Jaku
ba Piotrowskiego „odm achnąt się”

WYPOWIEDZI POMECZOWE

Mieliśmy grę pod kontrolą. Chcieliśmy roz
grywać akcje od bramkarza. W większości 1 
przypadków nam się udawato, choć uważam, 
że powinniśmy być bardziej cierpliwi. Brakowało i 

j nam kolkowego podania.
W drugiej potowie mieliśmy sporo sytuacji, 

i w których wychodziliśmy z kontrą. Musimy 
takie akcje wykorzystywać. Tym bardziej, że 
w niedzielę mieliśmy zawodników z pierwszego 
zespotu. Straciliśmy bramkę po stałym frag
mencie gry. Rywal nie został przykryty. Szkoda 
tych punktów, ale to oczko trzeba szanować. 
Mam nadzieję, że zwycięstwa przyjdą. Będziemy 

1 pracować i czekać na kolejny mecz.
Taka jest specyfika rezerw. Priorytet zawsze 
będą mieli piłkarze z pierwszej drużyny. Oni 
potrzebują minut. W innych kategoriach nie | 
możemy tego rozpatrywać. Mtodzi zawodnicy 
muszą poprzez dobrą grę i zmiany pukać do : 

i sktadu.

trafiając rywala w twarz. - Myślę, że 
czerwona kartka to zbyt duża kara. 
W  tej sytuacji wystarczyłyby żółte kart
k i dla obu zawodników - mówił po 
meczu Janusz Niedźwiedź, nickry- 
jący jednak zadow olenia, że jego 
drużyna po raz kolejny pokazała 
charakter i walkę do końca.

W następnej kolejce w Jarocinie 
dojdzie do hitow ego pojedynku. 
Przeciwnikiem Jaroty będą rezer
wy Lecha Poznań, które w trzech 
pierwszych spotkaniach zanotowały 
komplet zwycięstw. - Myślę, że znaj
dziemy na nich sposób i zdobędziemy 
punkty - zapowiada Piotr Garbarek, 
kapitan Jaroty.

(fa f)

Janusz
Niedźwiedź
TRENER IAR0TY 1
To było bardzo trudne spotkanie. Cieszy mnie 
szczególnie to, że w końcówce, grając w osła
bieniu, zdołaliśmy zremisować i z tego ciężko 
wywalczonego punktu jestem bardzo zadowolony. 
Wiedzieliśmy, że dziś „zejdą" zawodnicy 
z pierwszej drużyny, grający i trenujący na co 
dzień w ekstraklasie, ale myślę, że na ich tle 
zaprezentowaliśmy się z bardzo dobrej strony. 
W drugiej połowie pokazaliśmy kilka fajnych akcji. 
Ciekawe, czy gdybyśmy nie dostali tej czerwonej 
kartki pokusilibyśmy się o zwycięstwo.
Ciężko wywalczony punkt znów nas podbudowuje 
psychicznie przed kolejnymi trudnymi meczami. 
Bo jeżeli remisuje się w dziesiątkę, na terenie 
przeciwnika, po sześciogodzinnej podróży, to 
naprawdę należy się szacunek dla moich piłkarzy. 
Piotr Garbarek najpierw sam spóźnił się w kryciu, 
ale później to zawodnik Pogoni go nie upilnował. 
Szkoda, że Zwoliński mu uciekł, bo mogliśmy 
pokusić się o trzy punkty.

Pogoń II: Jakub Słowik - Robert Obst , Dariusz Adamczuk. 
Jakub Kazko. Mateusz Lewandowski.(46. Hubert Matynia). 
Jakub Piotrowski . Dawid Zieliński (79. Gracjan Jaroch), ^  
Maćkowski (64. Marcel Stefaniak), Dawid Kort, Maran Listkowski. 
Łukasz Zwoliński

Jarota: Jakub Zolach - Taras Maksymiw (69 Damian Pawlak). 
Dawid Piróg, Piotr Garbarek, Piotr Skokowski - Jędrzej Ludwiczak 
(90.+1 Alan Janowski), Micha! Grobelny I . Jakub Czapliński (79 
Mateusz Dunaj), Mateusz Molewskl, Jacek Pacyński (79. Krystłan

1:0 - Łukasz Zwoliński (32)
1:1 - Piotr Garbarek, po doirodkowaniu Piotra Skonowskiep 
z rzutu rożnego (86.)

P io tr
G arbarek
KAPITAN JAROTY

,  Ś
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Wychodząc na boisko nie patrzymy, czy gramy 
z zawodnikami pierwszej, czy drugiej drużyny. 
Myślę, że w pierwszej połowie dość dobrze stara
liśmy się realizować zadania, które nam nakreśli) 
trener. Straciliśmy jednak trochę głupio bramkę. ’ 
krótko rozegranym rzucie rożnym „mój" zawodni!1' 

i bo to ja bytem odpowiedzialny za krycie Zwoliń
skiego, zdobyt gola, choć w tej sytuacji było duz° 
przypadkowości. Nie do końca też zrozumieliśmy 
się z bramkarzem, ale tego gola biorę na siebie-  ̂
Z perspektywy całego meczu remis jest jak najbar
dziej zasłużony. Bardzo chcieliśmy doprowadź") j 
do zdobycia wyrównującej bramki i nam się I0 
udato. Wywozimy z bardzo ciężkiego terenu cenny j 

i jeden punkt. J

j a r o c i ń s k a
*  Zawsze tam  gdzie Ty

http://www.iarocinska.pl

